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Privoščite si za spremembo 
čisto pravo in nepozabno 

grajsko večerjo!

Vsak dan vam nudimo 
mesno ali brezmesno malico 

in jedi po naročilu.

Zaposlimo dekle 
v baru na Rečici

Na zalogi 
tudi

PANELNI
PARKET
CLICK

Avtošola RELAX Mozirje 
TEČAJ CPP 

15.9. ob 17.00
KMETIJSKA ZADRUGA 

ŠALEŠKA DOLINA z.o.o., Šoštanj

Folija 
tenospin 
in silotite

Ugodne
cene!

RELAX Na zalogi!

Mreža ̂  
tamanet 
3 .15 0  m

Posoda

P V C  okna in vrata Folija za 
siliranje,

MODRA ŠTEVILKA
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SIMER d .o .o .,C e lje ,info@simer.si 
PE L ju b ljan a , sim er.lj@ simer.si 
PE Koper, simer.kp@simer.si

<oljša okna in vrata na svetu!

Stol
zložljiv

5,60 €
Stiskalnica 
Lancmaii, 80

Kmetijska zadruga Šaleška dolina z vam i in za vas

R azred  51 - 7,7 EUR/m2 
R azred  3 2  - 9 EUR/m2 določenih 

artiklov, 
možnost 
naročila 
tudi po vaši

Informacije:
- KT Šmartno ob Paki
896 52 52 ali 051 317 024

- TPC Šoštanj
898 49 88 ali 031 359 069 
KT Velenje
897 28 30 ali 051 353 783

ilokiičite]
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Grozljivka s srečnim koncem?
Ker je osrednja oseba tokratne teme tedna 

vodilna slovenska klimatologinja Lučka Kajfež 
Bogataj, sem si za uvodnik sposodil nekaj pov
zetkov iz njenega prispevka z naslovom 
Scenariji življenja na Zemlji v prihodnosti, ki je 
bil objavljen prejšnji četrtek v časniku Delo.

Lučka Kajfež Bogataj v omenjenem pris
pevku pojasnjuje, da je že pred časom postalo 
jasno, da možen razvoj življenja na planetu 
Zemlja ni samo eden, temveč je možnih 
prihodnosti več. Začetek razmišljanja v slogu 
scenarijev sega v čas hladne vojne, ko so vojaške 
sile ugibale o možnih različicah razvoja sveta 
ob množični uporabi jedrskega orožja. Iz tega 
obdobja je znan scenarij jedrske zime, ki bi 
nastala zaradi močno zmanjšanega sončnega 
obsevanja površine planeta, saj bi bil le-ta 
zaradi eksplozij zastrt s prahom in drugimi 
aerosoli. Preživeli bi umirali ne le zaradi 
posledic jedrskega sevanja, ampak tudi zaradi 
lakote, saj pridelava hrane dolgo ne bi bila 
mogoča.

V sedemdesetih letih, v času prve naftne 
krize, so nastali scenariji, ki so predvidevali, da 
bo pomanjkanje nafte najprej zavrlo in nato 
povzročilo propad človeške civilizacije, kasnejši 
scenariji pašo začeli upoštevati tudi ostale vire 
energije, hrano in vodo, naraščanje prebival
stva, staranje, rabo prostora, globalizacijo, pa

tudi varstvo narave in podnebne spremembe.
V klimatologiji je scenarij verjeten in pogosto 

poenostavljen opis morebitnega poteka prihod
nosti, ki temelji na razumljivih in smiselnih 
predpostavkah o ključnih povezavah in dejav
nikih. Medvladni forum za spremembe pod
nebja je pripravil štiri glavne skupine 
scenarijev, podobno pa tudi milenijska ocena 
stanja ekosistemov predvideva štiri možne 
scenarije razvoja okolja in družbe: prvi vodi v 
nadaljevanje globalizacije in propadanja okol
ja, drugi predvideva močno razdeljen in kon
flikten svet, ki se bori za preživetje ob omejenih 
naravnih virih, tretji upa, da bo prišlo do 
prilagajanja socioekoloških sistemov, četrti pa 
slika prihodnost, ko bodo svet vodile tehno
logije, ki bodo povsem inženirsko nadzorovale 
okolje, gensko vplivale na pridelavo h ran e ...

Evropa je pripravila pet različnih možnih 
scenarijev, svoj pogled na prihodnost pa je 
oblikovala tudi Slovenija (www.slovenijajutri. 
gov.si). Bomo do leta 2035 postali zelena oaza 
s trajnostnimi proizvodnimi načeli in uravno
teženim razvojem ali pa se bo uresničil kateri 
od »črnih« scenarijev? Vse je odvisno od nas.

f y W l / - C C - L
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Podnebne spremembe politike 
premalo zanimajo

Kot je za predvolilno obdobje običajno, smo 
Slovenci tudi tokrat deležni velikih obljub 
kandinatov za državni zbor. Politiki nam ob
ljubljajo vse od prijaznega davčnega siste
ma, poštenega plačila za opravljeno delo, so
cialne države do blaginje, ki naj bi nas čaka
la v prihodnosti. Pri tem nekateri pozabljajo, 
da je vedno večji krog volilcev zaskrbljen nad 
tem, kaj nas v prihodnosti dejansko čaka. 
Vedno bolj je  verjetno, da so to predvsem  
hude nevihte, sušna obdobja, močne poplave 
in orkanski veter. Kljub temu nobena izmed 
večjih slovenskih strank podnebnim spre
membam v svojih novih strankarskih pro
gramih ne posveča večje pozornosti.

VEDNO HITREJE DRVIMO V KATASTROFO
Na tem svetu je družbeni sistem  naravnan 

tako, da brez večjega vpliva v politiki še tako 
potrebni ukrepi ne pridejo do veljave. Tako je 
očitno tudi z okoljevarstveno problematiko ozira
mo onesnaževanjem  našega p laneta, kar 
človeštvo vedno hitreje žene v katastrofo sve
tovnih razsežnosti.

Kot nam  je  povedala naša sogovorn ica , 
priznana slovenska klimatologinja Lučka Kajfež 
Bogataj, so bile podnebne spremembe kot resen 
problem opredeljene že na Prvi konferenci o sve
tovnem podnebju leta 1979: »Mineva pa tudi že 
štirinajst let veljavnosti Konvencije Združenih nar
odov o spremembi podnebja, ki jasno priznava
la, daje  človekov vpliv na klimatski sistem dovolj 
velik, da spremeni podnebje planeta. Med tem so 
se mnoge napovedi prvih klimatskih modelov 
zelo natančno uresničile, čeprav so se pred dve
ma desetletjema zdele pretirane.«

Resje, znanstveniki po vsem svetu opozarjajo, 
da je toplogredni plašč iz leta v leto debelejši, v 
njem se kopičijo vse večje koncentracije toplo
grednih plinov, ki sončno energijo zadržujejo na 
Zemlji. Medtem temperature vztrajno naraščajo, 
količina padavin pa gledano globalno vztrajno 
pada.

A znanost ni praktično ničesar spremenila, opo
zarja Kajfežova: »Globalni trendi naraščanja iz
pustov toplogrednih plinov v zadnjih letih so zas
trašujoči. V letih od 1990 do 2004 so se povečali 
za 24 odstotkov in vse hitreje naraščajo. Dosedan
ji politični ukrepi, projekti trajnostnega razvoja in 
zmanjševanje intenzivnosti industrije niso prinesli 
vidnejših zmanjševanj izpustov. Trend naraščan
ja  izpustov toplogrednih plinov je  pač povezan s 
povečevanjem globalnega dohodka na prebival
ca in naraščanjem svetovnega prebivalstva. In 
globalni izpusti toplogrednih plinov, če ne ukrepa

mo, bodo še narasli, in to od 25 do 90 odstotkov 
do leta 2030, saj globalizacija in gospodarski 
razvoj sveta danes slonita na poceni in priklad
nih fosilnih energijskih sistemih in tako utegne biti 
tudi še desetletja.«

MOČNO POVEČANA 
ŠKODA ZARADI NEVIHT

Politiki torej takšnim opozorilom prisluhnejo le 
malo ali celo nič. Čeprav klimatologi opozarjajo, 
da nas bodo drastične vremenske spremembe 
veliko več stale, kot bi ukrepi za zmanjševanje 
onesnaževanja, države še naprej premalo vlaga
jo  v prilagajanje klimatskim spremembam, posl
edično pa toliko več v vračilo škode, ki je  posled
ica različnih ujm in suše. Tako je tudi v Sloveniji.

V manj kot petdesetih letih se je škoda zaradi 
neviht povečala preko dvajsetkrat. Tudi letošnja 
neurja so povzročila ogromno škode tako na ob
jektih kot v kmetijski panogi. Skupna vrednost 
pomoči, ki jo  je vlada doslej že zagotovila priza
detim območjem, znaša okoli tri milijone evrov. 
Vendar naj bi samojulijsko neurje stočo, kije Slov
enijo zajelo 13. in 14. v mesecu, povzročilo škode 
za preko 50 milijonov evrov. Prilagajanje klimat
skim spremembam za državo ne bo poceni, 
ocenjuje Lučka Kajfež Bogataj, ki meni, da bi 
morala država za prilagoditev in blažitev posledic 
različn ih  ujm letno nam eniti odstotek bruto 
družbenega prihodka.

Tatiana Golob

Lučka Kajfež Bogataj, predstojnica Katedre za agrometeorologijo in članica Medvladnega foruma 
za spremembe podnebja (IPCC) v Ženevi:

»Kdaj bodo torej najmočnejši poslušali napovedi 
znanosti? Morda, ko sejim bosta zgodili dve globoki 
spoznanji: prvo, da bodo nebrzdane podnebne spre
membe prinesle veliko večjo škodo posameznim 
gospodarstvom, kot znašajo denarna vlaganja v 
blaženje in prilagajanje. Vsaj petkrat, morda celo 20- 
krat večjo. Drugo spoznanje pa je, da lahko spre
membe v ekonomiji, celo nekoliko nižja gospodars
ka rast, ob spoštovanju zakonitosti okolja, na dolgi 
rok celo povečajo dobičke, že samo v primeru, da 
ne bo zelo izrazitih podnebnih sprememb.

V Evropi formalno vsi izjavljajo, da so podnebne 
spremembe problem. Navkljub retoriki politikov o 
potrebi za ukrepanje, pa nacionalne vlade v Ev
ropi dajejo prednost drugim temam, kot so gosp
odarska rast, zdravje, izobraževanje in terorizem.
Zakonodaja in resnično ukrepanje pa manjkata, 
zato pa v večini držav članic emisije toplogrednih 
plinov naraščajo. Tudi v Sloveniji bi bil čas, da 
spoznamo, da so vsi razvojni načrti, ki eksplicit
no ne upoštevajo podnebnih sprememb, tako 
rekoč za v koš. Prvi konkreten korak bi bil, da na 
primer začnemo dosledno spoštovati okoljsko- 
energetsko zakonodajo, ki jo  že imamo, in spora
zume, ki smo jih že podpisali.«

0
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Letos le 17 kandidatnih list
Na parlamentarnimi volitvami 

pred štirimi leti je nastopilo 23  
kandidatnih list. 17 so jih vložile 
politične stranke, tri so bile nes
trankarske, za glasove volivcev 
pa so se potegovali tudi trije ne
odvisni kandidati. Letos je število 
kandidatnih list le 17 oziroma 19 
strank.

Za vstop v državni zbor je kandi
daturo vložilo devet parlamentarnih 
strank. V peti volilni enoti v šestem 
okraju (občine Mozirje, Nazarje, 
Gornji Grad, Rečica ob Savinji, Ljub
no, Luče, Solčava) bodo volivci

lahko izbirali svojega kandidata 
med Jakobom  Presečnikom iz 
Mozirja (Skupna lista SLS in SMS), 
Iztokom Podkrižnikom z Ljubnega 
ob Savinji (SDS), Srečkom Pris
lanom iz Nizke (SD), Darjo Planin
šek iz Mozirja (LDS), Jurijem Re- 
penškom iz Mozirja (NSi), Heleno 
Žagar iz Mozirja (Zares), Natašo Ik- 
ovic z Ljubnega ob Savinji (Lipa), 
Janezom Arličem iz Braslovč (SNS) 
ter Janezom Štiglicem iz Nazarij 
(DeSUS).

Kandidatne liste s podpisi volivcev 
so vložile Lista za čisto pitno vodo, 
Lista za pravičnost in razvoj, kjer v

Mozirju njen progam zagovarja Brig
ita Bašič Obrez, Zeleni Slovenije, nji
hova kandidatka v Mozirju je Marija 
Jurak Trogar, Stranka slovenskega 
naroda, ki jo  bo v peti volilni enoti 
zastopal Borut Korun, Naprej Slov
enija, stranka Akacija in Zelena ko
alicija (sestavljata jo  Zeleni progres 
in Zelena stranka). Kandidatne liste 
je  v vseh osm ih vo liln ih  okrajih 
vložila Krščansko dem okratska 
stranka. Razen list Naprej Slovenija, 
Zelena koalicija in Akacija so tudi 
vsedruge vložile kandidature vvseh 
volilnih enotah.

Za mesta v državnem zboru se

letos poteguje več kot tisoč kandi
datov, od tega prib ližno tretjina 
žensk. Zakon sicer predpisuje, da 
mora biti na posameznih kandidat
nih listah najm anj 25 odstotkov 
žensk. Zakonski rok za dokončno 
potrditev list seje iztekel v torek, 2. 
septembra. V sredo so z žrebom 
določili vrstni red kandidatnih list 
na glasovnicah. Seznami kandi
datur bodo nato javno objavljeni. 
Državna volilna kom isija  jih  bo 
tokrat objavila v posebni brošuri, ki 
jo  bodo prejela vsa gospodinjstva 
v državi.

Marija Sukalo

M O Z I R J E

Letošnji projekt obnova mozirske
ga trškega jedra se bliža koncu. V 
preteklem tednu je bila skozi trg 
položena asfaltna prevleka, ki je 
prekrila novo cestišče. Delavci izva
jalskega podjetja Mins no.l morajo 
do sredine septembra položiti še tla
kovce, s katerimi bodo tlakovane 
površine za pešce in kolesarje. V 
tem času bo postavljena tudi trška 
kapela z Marijinim kipom in urejena 
javna razsvetljava.

Slovesna otvoritev in zaključek del 
na trškem jedru sta predvidena za 
18. september, ko bo Mozirje obiskal 
tudi minister za lokalno samoupra
vo Ivan Žagar. Prireditev bo ob 18.

Skozi trg po novem asfaltu

V Mozirju so na olajšanje mnogih asfaltirali trg, tlakovane površine 
za pešce in kolesarje pa bodo uredili do sredine septembra

(foto: B en jam in  Kanjir)

uri, gotovo pa se je  najbolj veselijo 
prebivalci trga in lastniki trgovin in 
lokalov. Prav slednji so morali v času 
obnove največkrat stisniti zobe, saj 
velikokrat niti do svojih domov niso 
mogli oziroma jim  je  bilo gibanje 
zelo omejeno.

Do konca septembra bo končano 
tudi krožišče pri trgovinah Hofer in 
Z KZ ob regionalni cesti. Asfaltiranje 
nove ceste v smeri Lepe Njive je 
načrtovano 15. septembra. Delavci 
izvajalskega podjetja Strabag AG, 
Podružnica Ljubljana, bodo z deli na 
novi cesti in krožišču zaključili do 
zadnjega septembra.

Benjamin Kanjir

O B Č I N S K I  S V E T  O B Č I N E  NA ZARJE

V Nazarjah se bodo pozimi ogrevali po višjih <enah
Svetniki občine Nazarje so na zad

nji občinski seji sprejeli sklep o 15- 
odstotni podražitvi cene toplotne 
energ ije  za njen va riab iln i del, 
medtem ko fiksni del cene ostaja 
nespremenjen. Nova cena bo zače
la veljati s 1. oktobrom.

Javno pod jetje  Dom Nazarje 
podražitev utemeljuje z izgubami na 
distribucijskem omrežju. Do izgubje 
prišlo tudi zaradi milejše zime, ma
jhnega števila odjemalcev in dotra
janosti najstarejših delov omrežja, ki 
so jih  sicer letos deloma že uspeli 
obnoviti. Dokončno bodo obnovih/e- 
na dela na najstarejših delih omrež

Porabnik Kurilna sezona oktober-maj

Stroški po prejšnji ceni (EUR) Stroški po novi ceni (EUR)
Odjemalec 1 649,48 721,63
Odjemalec 2 776,39 861,27
Odjemalec 3 1.140,04 1.273,13
Odjemalec 4 1.266,99 1.425,40
Odjemalec 5 1.383,27 1.543,36
Odjemalec 6 1.713,48 1.907,39

posameznih odjemalcih toplote ob 
predpostavki, da bi bila v naslednji 
kurilni sezoni enaka poraba. V po
datke ni vključena števnina. Kljub 
podražitvi ostaja ogrevanje iz to
p lovodnega  s is tem a  še vedno 
cenejše kot ogrevanje s kurilnim 
oljem.

Petra Knapič

ja  zaključena še pred novo kurilno 
sezono.

Tabela prikazuje stroške ogrevan
ja  kurilne sezone po prejšnji in novi 
ceni ( 15-odstotni višji variabilni del 
cene, fiksni del nespremenjen) pri

OBVESTILO BRALCEM
Bralce Savinjskih novic obveščamo, daje rok za oddajo čestitk, zahval 

in malih oglasov za tekočo številko v torek do 15. ure. Kasnejše objave 
sprejemamo samo po vnaprejšnem dogovoru. Malih oglasov po telefonu 
ne sprejemamo.
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VELENJE

Stranki SIS in SMS predstavili kandidate

5. volilne enote

Med drugimi kandidati strank SLS in SMS se je v Velenju predstavil 
tudi Jakob Presečnik iz Mozirja (fo to : Jo že  M ik la v c )

V hotelu Paka v Velenju so se na 
tiskovni konferenci predstavili (razen 
Bojana Šrota) kandidati in kandi
datke Slovenske ljudske stranke in 
Stranke mladih Slovenija, ki bosta 
nastopili na jesenskih volitvah kot 
skupna partnerja. Po uvodni pred
stavitvi poudarkov volilnega progra
ma SLS, seje prvi predstavil kandidat 
iz šestega volilnega okraja Jakob 
Presečnik, kije poudaril svoje dose
danje prispevke pri izvajanju poslan
ske funkcije in konkretnih dejanj v 
svoji volilni bazi ter cilje, kijih načrtu
je kot kandidat za poslanca novega 
mandata v državnem zboru 

Presečnikje vimenu prisotnih kan
didatk in kandidatov povzel zadnja 
dogajanja v stranki SLS in povedal, 
daje  stranka zagotovo popolnoma 
enotna, soglasno pa je bila sprejeta 
tudi volilna deklaracija za nastop na 
državnozborskih volitvah. Skupaj s 
Stranko m ladih Slovenije (SMS) 
bodo ponudili volilcev kvalitetne 
kandidate in upajo na dober uspeh. 
Na vprašanje, kaj meni o slabih 
javnomnenjskih kazalcih za stranko 
SLS, so vsaj trije kandidati menili, da

V Nazarjah v teh dneh odpira vra
ta nove trgovine prodajni center 
Sam d.o.o. Domžale s sedežem v 
Zgornjih Jaršah pri Radomlju. Glav
na dejavnost podjetja je  trgovina z 
gradbenim materialom, metalurgi
jo, vrtnim programom, materialom 
za vodovod in ogrevanje, keramiko 
ter kopalniško opremo, elektromate- 
ria lom in ostalo opremo za dom. 
Trgovina sicer že obratuje, slavnos
tna otvoritev pa bo to soboto, 6. sep
tembra, ob 12. uri. Za dobro voljo in 
obogatitev programa bo poskrbel 
ansambel Golte.

Podjetje Sam Zgornjesavinjča- 
nom ni tuje. Direktor Anton Sedelj- 
šak se je namreč s svojo ekipo že 
pred sedm im i leti odločil razširiti 
dejavnost tudi v našo dolino. Tako 
smo lahko vse za gradnjo ali ob- 6
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nekateri kazalci niso relevantni, saj 
različne ankete in nekatera merila 
ne izražajo realnega stanja, volitve 
pa bodo to zagotovo potrdile.

Predstavili so se tudi kandidati in 
kandidatke teh dveh strank iz spodn
je Savinjske in Šaleške doline ter Ko
roške. Poudarili so, da sta stranki, 
združeni na volitvah močni, da podpi-

novo doma kupovali že na Lesarski 
cesti 26. Zaradi vse večjega pov
praševanja po sodobnih gradbenih 
m a te ria lih  so si že le li ra zš ir iti 
ponudbo. H kupcu namreč pristo
pijo z visoko kakovostjo prodaje, ki 
temelji na znanju, sodobni organ
iziranosti in informacijski podpori. 
Zato je  na obm očju nekdanjega 
Glina zrasel sodoben prodajni cent
er, v katerem bo 24 zaposlenih skr
belo, da bodo kupci iz Nazarij in 
širše okolice našli vse, kar potrebu
je jo  za gradnjo, obnovo in nego 
doma. S poslovno odličnostjo že
lijo, da bi tud i v p rihodn je  znali 
obdržati zvestobo kupcev in prido
biti nove. Na voljo so vam vsak dan 
od 7. do 19. ure, ob sobotah pa od 
7. do 13. ure.

Marija Sukalo

N O V O S T I  PRI  Š T I P E N D I J A H

Na področju Zoisovih štipendij je 
zakon, ki je bil sprejet pred dobrim 
letom, prinesel nekaj sprememb. 
Tako seje zamenjal izvajalec teh šti
pendij. Po novem to ni več Zavod RS 
za zaposlovanje, pač pa Javni sklad 
RS za razvoj kadrov in štipendije. 
Poleg tego šole oziroma izobraže
valni zavodi niso več pristojni za pred
laganje kandidatov za Zoisove šti
pendije. To pravico uveljavljajo kan
didati sami.

Javni sklad RS za razvoj kadrov in 
štipendije je  1. septembra objavil 
javni poziv za Zoisove štipendije. 
Rok prijave za dijake je  15.septem-

rata osrednje cilje Slovencev za večje 
blagostanje, ukrepe za boljše gospo
darjenje, vrednote za krepitev družin, 
ustvarjanje pogojev za zaposlovanje 
in dostojno življenje mladih, zagotavl
janje zdrave prehrane in zdravega 
okolja na domači zemlji ter izgradnjo 
prepotrebne cestno komunalne infra
strukture tudi in predvsem na ob
močjih med Koroško in Savinjsko 
dolino, kjer pričakujejo pospešitev 
določitve trase avtomobilske ceste za 
tretjo razvojno os. In kerje njihovo skup
no volilno geslo Gremo v akcijo, so to 
storili tako, da bodo vse dovolitev poiz
kušali nagovoriti čim več volivk in vo
livcev iz svojih političnih baz ter ostal
ih Slovencev, ki jim je marza lepšo in 
prijaznejšo Slovenijo.

Jože Miklavc

ber, za  š tudente  pa 6. oktober 
2008.

Ministrstvo za delo, družino in so
cialne zadeve je 1. septembra ob
javilo javni poziv za državne štipend
ije. Za vloge ni določenega roka, 
sprejemajo pa jih pristojni centri za 
socialno delo.

Na Javnem skladu RS za razvoj 
kadrov in štipendije je mogoče dobi
ti informacije tudi o kadrovskih šti
pendijah. Za šolsko leto 2008/2009 
je razpisanih 92 kadrovskih štipend
ij, rok za prijavo pa je 30. september 
2008.

Marija Lebar

IŠČEMO SODELAVCA za
-  skladiščenje, nadzor in manipulacijo z blagom, vodenje evidenc
- opravljanje storitev in transporta v zvezi s skladiščenjem in proizvodnjo
- vzdrževanje delovne opreme, upravljanje viličarja
- nakladanje, razkladanje in pretakanje blaga, jem anje vzorcev

- Cenimo točnost, natančnost, samostojnost, komunikativnost, 
samoinciativnost, pripravljenost za učenje in timsko delo.

- Zahtevamo poklicno izobrazbo in nekaj izkušenj; 
zaželen je  izpit za viličarista

- Nudimo stabilno zaposlitev, enoizmensko delo in dobro plačilo.

SAMSON KAMNIK d.o.o.. Kovinarska cesta 2 8 ,1 2 4 0  Kamnik 
tel: 01 83 19 260 in 01 83 19 265, satnson@samson-kamnik.si 
Kontakt: Aleksander Mikuš

T R G O V I N A  S A M  N A Z A R J E

Novi prostori, bogatejša 

ponudba

Znani roki za oddajo vlog



S L O V E N S K A  D E M O K R A T S K A  S T R A N K A

Predstavitev kandidata Iztoka Podkrižnika

Podporo Iztoku Podkrižniku je prišla izrazit tudi ministrica za 
zdravje Zofija Mazej Kukovič (fo to : B e n ja m in  K an jir)

V mozirski športni dvorani seje  
29. februarja zbralo dobrih tristo 
članov in simpatizerjev stranke 
SDS iz Zgornje Savinjske doline. 
Sodelovali so na okrajni predvo
lilni prireditvi, na kateri seje urad
no predstavil njihov kandidat na 
prihajajočih  državnozborskih  
volitvah. Iztok Podkrižnik.

Slednji je  že dobri dve desetletji 
gospodarski srenji širom Evrope in 
tudi izven njenih meja dobro znan. 
S svojim podjetjem Podkrižnik d.o.o. 
na Ljubnem ob Savinji, v katerem 
zaposlu je  90  delavcev, dosega 
pomembne delovne uspehe in re
zultate. Izdelki njegove družbe so 
iskani tudi na Daljnem vzhodu.

Med pom em bnejše cilje, ki jih  
namerava Podkrižnik v primeru iz
volitve izpolnjevati, sodijo predvsem 
skrb za razvoj turizma in malih pod
je tij, uporaba č istih  energij in

izobraževanje. Te teme je izpostavil 
tudi na tem druženju. Ob bok mu je 
stopila ministrica za zdravje Zofija 
Mazej Kukovič, ki se je udeležila 
srečanja. Poudarila je, da je Iztok

Podkrižnik človek vreden zaupanja, 
ki ima pokazati kaj več kot zgolj ob
ljube in kateremu tudi sama zelo 
zaupa. Z veseljem podpira njegovo 
kandidaturo in je  prepričana, da

bodo z njegovo izvolitvijo Zgornje- 
savinjčani dobili človeka, ki bo dos
tojno zastopal njihove interese na 
nivoju države.

Besede podpore je na shodu pov
zel tudi prim. Vilibald Vengust, dr. 
med.. V Podkrižniku je našel iskren
ega sogovornika, ki ve, kaj hoče, ki 
ima voljo in energijo, da pomaga 
dolini pri nadaljnjem razvoju.

V kulturnem programu so nas
top ili Barbara in M artin Jehart, 
harmonikarski ansambel Primoža 
Zvira, cerkveni pevski zbor sv. Kan- 
cijana z Rečice ob Savinji, Karli 
Gradišnik, ansambel Bum in har
monikarski mojster Robert Goter. 
Udeleženci p rired itve  so se na 
prostoru pred dvorano zadržali še 
dolgo v noč, saj so organizatorji 
poskrbeli za hrano in pijačo, za 
dobro glasbo pa članice ansam 
bla Zapeljivke.

Benjamin Kanjir

O B Č I N S K I  S V E T  O B Č I N E  G O R N J I  G R A D

Sprejet osnutek prostorskega načrta
Gornjegrajski občinski svetniki so na redni seji, zbrali so se zadnji 

četrtek v avgustu, obravnavali osnutek prostorskega načrta občine in 
ga dopolnili z nekaterimi pripombami svetnikov.

V času priprave osnutka od lan
skega oktobra so na občini zbirali 
pobude, ki so jih  ločeno zabeležili 
tako za namene stanovanjske grad
nje in širitve dejavnosti kot občinske 
pobude in pobude za uskladitev pla
na z obstoječim stanjem v naravi. 
Na osnovi teh je osnutek prostorske
ga plana pripravilo podjetje Archi.ka 
iz Ljubljane. Po besedah predstavni
ka podjetja Aleša Janžovnika bo 
prostorski načrt, v katerem so zajete 
skoraj vse pobude, podan na min
istrstvo za okolje in prostor, a se 
lahko zgodi, da ministrstvo vseh ne 
bo upoštevalo.

Svetnik Andrej Presečnik je opozo
ril, da morajo biti pri pripravi osnutka 
pazljivi, da ne pride do konflikta inter
esov. Prepričanje, da objekti za raz
voj turizm a n ikakor ne sodijo  v 
neposredno bližino parcele, kjer naj 
bi se razvijala kmetijska dejavnost 
oziroma storitvene dejavnosti nikakor 
ne sodijo v stanovanjski kompleks. 
Zato je  naloga načrtova lca , da 
smiselno pripravi osnutek načrta. Po

nekaterih manjših korekturah so 
gornjegrajski svetniki sprejeli osnutek 
občinskega prostorskega načrta.

V nadaljevanju seje so obravnav
ali tudi Odlok o sprem em bah in 
dopolnitvah odloka o vračanju vla
ganj v javno telekom unikacijsko 
omrežje na območju občine Gornji 
Grad. Zakon o vračanju vlaganj v 
javno telekomunikacijsko omrežje 
določa upravičence, zavezanca, 
velikost vračila in način ter pogoje 
vračanja vlaganj. Lokalna skupnost 
je  pri tem le posrednica. Ker je po 
besedah direktorice občinske up
rave Jožice Rihter vračanje sredstev 
pričakovati v zelo kratkem času, je 
potrebno odlok iz leta 2002 uskla
diti z veljavno zakonodajo. Tako 
bodo po sprejetju novega odloka 
povrnjena sredstva dobili upravičen
ci na podlagi vložene vloge ali nji
hovi pravni nasledniki. Občina Gorn
ji Grad bo vrnila sorazmerni delež od 
zneska, ki ga bo prejela od Sloven
ske odškodninske družbe.

Marija Sukalo

O B Č I N A  NAZARJE

Znani dobitniki občinskih

priznani
V okviru občinskega praznika bodo v četrtek, 18. septembra, v nazor

skemu domu kulture podelili štirinajst priznanj, in sicer en zlati grb, tri 
srebrne in šest bronastih grbov ter štiri županova priznanja.

Zlati grb bo šel v roke Antona Sm
rketa, ki je  z uspešnim ravnatelje- 
vanjem postavil trdne temelje popol
ni nazorski osnovni šoli. Srebrne 
grbe bodo prejeli Vrtec Nazarje, ki 
ima za sabo že trideset let uspeš
nega delovanja, Stanislav Jerina st. 
za aktivno delo v Zvezi borcev Šmar
tno ob Dreti in Milan Zavolovšek za 
aktivno delo v krajevni skupnosti, 
občini in društvih. Bronaste grbe 
bodo prejeli Anton Sedeljšak za iz
gradnjo novega prodajnega centra 
v Nazarjah, Fanika Strašek za dolgo
letno udejstvovanje na področju 
kulture, Katja Gruber za uspešno 
delo na področju glasbe v nazorski 
osnovni šoli, Operativna enota PGD

Šmartno ob Dreti za visoko stroko
vno usposobljenost in pom oč ob 
nesrečah, Urban Požarnik za veliko 
angažiranost v Krajevni skupnosti 
Kokarje, Športnemu drušlvu Dreta in 
Prostovoljnemu gasilskemu drušlvu 
Gorica ob Dreti. Bronasti grb bosta 
prejela tudi Zdenka in Marjan Gračn
er, in sicer za dolgoletno prizadevno 
delo na področju turizma in planin
stva.

Županova priznanja bodo prejeli 
družina Lamprečnikza udejstvovan
je na številnih področjih, baritonist 
Marcel Rajgi, zlata maturantka Ves
na Tratnik in Ljudske pevke KD Lipa 
Šmartno ob Dreti.

Petra Knapič



P R I H O D N J E  LETO 4 0  LET O D  U S T A N O V I T V E  R E K R E A C I J S K O  T U R I S T I Č N E G A  C E N T R A  GOLTE

Kmalu nov hotel s štirimi zvezdicami

Direktor podjetja Golte Ernest Kovač (levo) usklajuje z arhitektom 
Bojanom Purgom še zadnje podrobnosti načrta novega hotela

(fo to : B e n ja m in  K a n jir )

Za rekreacijsko turistični center 
Golte se je poletna sezona pre
vesila v drugo polovico. Njihov 
cilj, da bi povečali lanskoletno šte
vilo gondolskih prevozov, zavira 
zgolj slabo vreme. Vse pa še ni 
izgubljeno.

Direktor podjetja Ernest Kovač je 
glede poletne sezone optimističen. 
Veliko dežja, predvsem ob vikendih in 
v prazničnih dnevih, je sicer povzroči
lo določen izpad obiska. Slednjega 
nameravajo ob ugodnem vremenu 
nadoknaditi v prihajajočih mesecih.
10.000 gostov, kolikor se jih je  na 
Golte z gondolsko žičnico prepeljalo 
v času lanske poletne sezone, je še 
vedno realno dosegljivo. Tudi zavoljo 
prireditev, ki bodo letos še organ
izirane. Že prvi septembrski vikend 
bodo na Golteh potekali gobarski 
dnevi z razstavo gob v alpskem vrtu.

Kljub poletju pa so oči upravl
javcev centra že usmerjene v pri
hajajočo zimsko sezono. S prvim

septembrom se je pričela predpro
daja vozovnic, sklenjenih je vrsta 
pogodb z različn im i tu ris tičn im i 
agencijami in trgovskimi podjetji.

Nova lastn iška  s truktura  jim  
omogoča nov investicijski ciklus.

Med največje investicije gotovo sodi 
gradnja novega hotela, za katerega 
so že izdelani načrti. Z načrtovalci iz 
Projektivnega biroja Velenje poteka
jo  zadnja usklajevanja, zato bi bilo 
lahko gradbeno dovoljenje izdano

že letos. Kovač zato začetek gradn
je  načrtu je  naslednjo  pom lad. 
Dokončanjeje predvideno do začet
ka naslednje  zim ske sezone. V 
novem hotelu, ki naj bi mu nadeli štiri 
zvezdice, bo 110 ležišč. V ta sklop 
sodi tudi povečanje depandans in 
gradnja garaže za teptalce.

V triletnem investicijskem ciklusu 
sta planirana še dva projekta. Že v 
prihodnjih dnevih naj bi občina Ljub
no pričela z adaptacijo ceste na 
Golte. Na ljubenski strani Golt je 
predvidena še ena nova pridobitev, 
saj naj bi bila v letu 2010 zgrajena 
sedežnica Kladje.

Te investicije bodo Golte postavile 
ob bok večjim centrom, kot so Rog
la, Mariborsko Pohorje in Kranjska 
Gora. Nova privlačnejša podoba naj 
bi pritegnila nove goste. V sklopu 
praznovanja štirih desetletij od us
tanovitve centra pa bodo upravljav
ci organizirali več prireditev, s kater
imi bodo obeležili ta jubilej.

Benjamin Kanjir

N O V A  P R I D O B I T E V  V O B R A T U  L E S A R S T V A  PRI  Č E R N I V Š K O V I H  V  J U V A N J U

Tržna niša je oplemenitenje lesa
Jože Černivšek, samostojni pod

jetnik iz Juvanja pri Ljubnem ob Sav
inji, ki v okviru svoje lesarske de
javnosti zaposluje vse družinske 
člane, skupa j pa deset ljud i v 
pripravi, žagarstvu in finalni proiz
vodnji, nenehno vlaga v posoda
bljanje in razvoj podjetja. Dolgoletna 
tradicija žagarstva in mizarske de
javnosti na 10 tisoč m2 površine 
sredi vasice Juvanje, je priložnost za 
zaposlitev še več domačinov, če bo 
prizadevanjem botrovala tudi večja 
dodana vrednost proizvodnje.

Njihova najnovejša pridobitev je 
nabava sklopa strojne opreme za 
dolžinsko spajanje desk, prizem in 
lepljenih nosilcev iz visoko kakovost
nega lesa, kije primeren za special
no uporabo v nadaljnji predelavi, 
gradbeništvu, ladjedelništvu idr.. In
vesticija je veljala skoraj milijon ev
rov in omogoča proizvodnjo lepljenih 
nosilcev do dolžine 13,5 m, kar je 
menda novost v slovenskem merilu. 
Pri Čemivškovih razrežejo letno okrog 
šest tisoč m3 hlodovine, pri tem pa 
tudi večje količine najkvalitetnejšega 
lesa, kije primeren za nadaljnjo pre

delavo in specia lne potrebe. Z 
naložbo so tako nastali še boljši 
pogoji trženja in večjega izkoristka 
lesa. Hkrati bi naj v prihodnje s tem 
ostajalo nekaj več denarja tudi doma.

Pri Čemivškovih imajo tudi vozni 
park za samostojno avtoprevozni- 
ško de javnost, ki se u jem a s 
potrebami prevoza lesne surovine in 
končnih izdelkov. Za to imajo osem

kamionov za volumske tovore in 
prevoz raznovrstnega blaga, en spe
cializiran kamion za prevoz hlodo
vine in lesa ter kombinirano vozilo, 
ki služi za univerzalne potrebe. S 
prevozništvom zaposlujejo še deset 
delavcev-voznikov, kar je skupaj z 
zaposlenimi v lesarslvu že kar šte
vilen kolektiv.

Kot pravi Jože Černivšek, tudi na

teh dveh p od ro č jih  ne m anjka  
težav. Osrednji problem je plačilna 
nedisciplina, zamujanje plačil, ki 
generira primanjkljaj sredstev za 
pokrivanje stroškov proizvodnje in 
zmanjšuje finančni izplen. Na po
droč ju  prevozništva pa se radi
kalno zmanjšuje likvidnost zaradi 
stalnih dražitev naftnih derivatov, 
hkratni inflaciji in zniževanju pre
vozniških tarif.

Samo nenehno odrekanje, nižan
je  osebnega standarda in vztra
jnost zaposlenih in podjetnikov v 
prevozniški dejavnosti še za silo 
kljubuje ohranjanju teh delovnih 
mest. Prav za to je potrebna pod
jetniška univerzalnost, fleksibilnost 
in uravnoteženost med številom za
poslenih ter produktivnostjo in ne 
nazadnje veliko poslovno tveganje, 
m a rljiv o s t te r s troko vn os t s le 
hernega zaposlenega. Če je v kole
ktivu še družinska pripadnost, kot 
jo  najdemo v podjetju Čemivškovih 
v Juvanju, so obeti za prihodnost 
vendarle boljši, kot se zdi ob zadn
jih  vrsticah.

Jože Miklavc



Odprt nov center varne vožnje AMZS

S čistilno akcijo aktivno v predvolilni čas
V soboto dopoldan so po vsej Sloveniji potekale 

očiščevalne akcije, ki jih je organizirala Slovenska 
demokratska stranka. Vseslovenski akciji se je 
odzval tud i kandidat stranke za poslanca v 
državnem zboru, Iztok Podkrižnik.

»Tudi vZgornji Savinjski dolini je treba narediti nekaj 
dobrega, zato smo se odločili, da akcijo izpeljemo 
na Ljubnem. Tu sem našel točko, ki me žuli že dolgo 
časa. Sam sem bil pobudnik akcije in danes smo 
zadevo uspešno realizirali,« je dejal Podkrižnik. Po 
poplavi leta 1990je voda odnesla silos in ga naplavi
la na brežino nasproti njegovega podjetja na Lokah. 
Ker ostankov v vseh teh letih ni odstranil nihče, je 
akcijo odstranitve organiziral sam.

Jure Solar z Ljubnega ob Savinji je priskočil na 
pomoč s pomočjo potrebne mehanizacije. Odko
pal je star silos in ostanke spravil na breg, tu pa 
jih  je natovoril tovornjak podjetja Surovina. Na 
akciji so bili prisotni tudi predstavniki krajevnih 
odborov stranke.

Na Vranskem so v ponedeljek odprli enega 
najsodobnejših centrov vame vožnje v Evropi 
in hkrati največji tovrstni center ne samo v 
Sloveniji, am pak tudi na območju Jugo
vzhodne Evrope. Center varne vožnje omo
goča posebne programe vadbe, namenjen pa 
je najširšemu spektru uporabnikov, ki želijo iz
boljšati svoje obvladovanje vozila v prometu. 
Z njim se je Slovenija pridružila državam, ki si 
aktivno prizadevajo za večjo varnost v cest
nem prometu.

AMZS center varne vožnje se razprostira na 
površini 160 tisoč kvadratnih metrov, od tega 66 
tisoč kvadratnih metrov predstavljajo asfaltirane 
površine, na katerih je urejenih 2,5 kilometra stez 
in cest. Vadba varne vožnje bo potekala v šestih 
sklopih poligona, med katerimi so najpomembne
jši in hkrati najatraktivnejši sklopi, ki imajo vgra
jene posebne drseče površine in voznikom  
omogočajo v nadzorovanih okoliščinah nazorno 
preskusiti okoliščine slabega oprijema pnevma
tik in zanašanja avtomobila. Sestavni del centra 
je tudi poslovna zgradba z učilnicami za teoretič
ni dei izobraževanja, garažam i in gostinsko 
ponudbo.

Že vtorek so se v centru pod vodstvom izkušenih 
invtujin i usposobljenih inštruktorjev (med sledn
jim i je tudi Janez Marolt iz Mozirja) začeli tečaji 
varne vožnje za voznike osebnih vozil, motornih 
koles, tovornih vozil in avtobusov, kmalu pa bodo 
uvedli še prilagojene programe za različne sku
pine udeležencev v cestnem prometu (za zrele 
voznike, za voznice, za mlade voznike in voznike

Pod vodstvom izkušenih in v tujini usposobljenih inštruktorjev, med katerimi je tudi Janez 
Marolt iz Mozirja (prvi z desne), so se v torek začeli tečaji varne vožnje

(fo to : F ran c i K o tn ik )

začetnike, za g iba lno  om ejene voznike, za 
voznike dostavnih avtomobilov, avtodomov in 
terenskih vozil, za varčno ozirom a ekološko 
vožnjo...).

V AMZS centru varne vožnje izvajajo tudi pro
grame za zaključene skupine tečajnikov (podjet
ja, posebne ciljne skupine) in dejavnosti komer
cialne narave (predstavitve avtomobilov ipd.). Do 
konca letošnjega leta pričakujejo 1.500 tečajnik
ov vseh kategorij tečajev varne vožnje, v prihodn
je pa računajo na povprečno 10.000 tečajnikov

na letni ravni.
V Avstriji zakonodaja predpisuje, da mora vsak 

mladi voznik v roku enega leta po opravljenem 
vozniškem izpitu opraviti še tečaj varne vožnje. 
Odkar velja ta predpis, s e je  število prometnih 
nezgod, v katerih so udeleženi mladi vozniki, 
zmanjšalo za 15 odstotkov in morda bomo znali 
sedaj, ko imamo za to na voljo ustrezne tehnične 
pogoje, dobre zglede iz tujine koristno uporabiti 
tudi v Sloveniji.

Franci Kotnik

S L O V E N S K A  D E M O K R A T S K A  S T R A N K A  Z G O R N J E  S A V I N J S K E  D O L I N E

V R A N S K O

Akterji očiščevalne akcije na Ljubnem ob Savinji (fo to : A r tP u k ) ArtPuk
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Jakob Presečnik 
kandidira za še en 

mandat v državni zbor

Jakob Presečnik, kandidat za poslanca v DZ
(fo to : Jo že  M ik la v c )

Na listi Slovenske ljudske stranke 
(SLS) se bo v volilni enoti št. 5  za za
upanje volivcev še enkrat potegoval 
dosedanji poslanec v Državnem zboru 
RS Jakob Presečnik iz Mozirja. Njegovo 
kandidaturo so v Zgornji Savinjski do
lini podprli vsi občinski odbori SLS, 
Slovenska ženska zveza pri SLS in Nova 
generacija SLS. Presečnik velja v stran
ki za zmernega politika, vodjo poslan
ske skupine in človeka, ki zna z dobro 
mero kulturnega dialoga in konstruk
tivnih predlogov uveljavljati interese 
svoje stranke ter skozi koalicijsko poli
tiko reševati tudi potrebe in želje za ob
močja občin Zgornje Savinjske doline, 
kjer živi in deluje kot poslanec.

Odločitev o ponovni kandidaturi za poslanca v 
Državni zbor RSje Presečnik sprejel po temeljitem 
razmisleku o dosedanjem delu v domačem okolju 
in kot poslanec v dveh mandatih ter kot prometni 
minister v Vladi Republike Slovenije. Odločitev je 
bila lažja predvsem zato, ker so na to vplivali 
mnogi sokrajani, gospodarstveniki in člani v ra
zličnih društvih, s katerimi so skupaj ustvarjali ter 
izvajali različne projekte. Takšno pričakovanje so 
Presečniku izrazili tudi župani občin, s katerimi je 
do sedaj zelo dobro sodeloval, ne glede na njihovo 
politično pripadnost.

Podprli so ga v institucijah civilne družbe in hu
manitarnih organizacijah, kjerje aktivno pomagal

pri realizaciji njihovih programov. Zaupanje pa so 
mu izrazili tudi občinski odbori SLS, mladi in žen
ska zveza pri Slovenski ljudski stranki, prvi politični 
stranki v času demokratizacije Slovenije.

O svojem dosedanjem poslanstvu je Preseč
nik strnil nekaj misli: »V vseh dosedanjih man
datih nisem nikoli imel pravih priložnosti, da bi 
s strani opozicije opozarjal na morebitne na
pake pri vodenju države, še posebej ne na vi
dez »všečnega« kritiziranja vsega, kar počne 
vladajoča koalicija. V zadovoljstvo mi je  bilo, 
ko sem lahko uporabil vse svoje znanje in koor
d inacijske sposobnosti pri obravnavanju ra
zličnih problemov in še posebej pri usklajevan
ju  zakonskih predlogov. Kot vodja koalicijske 
poslanske skupine sem aktivno sodeloval pri 
večini usklajevanj zakonodaje, še posebej v 
fazi, preden so bili zakonski predlogi obravna
van i na V lad i R epub like  S loven ije , ko so 
možnosti vpliva še največje.

Tudi v prihodnjem mandatu, če bom izvoljen, si 
bom prizadeval za aktivnosti pri izboljševanju pro
metne infrastrukture in povečevanju poplavne 
zaščite (na tem področju je v naši dolini v izvedbi 
ali tik pred tem kar nekaj projektov). Še posebej 
aktivno se bom lotil projekta izgradnje kolesarskih 
stez ob glavnih cestah ter projekta obnove vo
dovodnih omrežij z zamenjavo salonitnih cevi, ki 
vsebujejo nevaren azbest.

Prizadeval si bom za uresničevanje programov 
tra jnostnega razvoja podeželja in pridelave 
zdrave hrane, podpiral bom aktivnosti za boljše 
pogoje življenja družin (vzpodbude pri ustvarjan
ju m ladih družin in posledično pozitivno de
mografsko prihodnost) ter ustvarjanje pogojev za 
boljšo prihodnost mladih. Odločno se bom zavze
mal za skladnejši regionalni razvoj s pomočjo 
pravičnejše delitve proračunskih sredstev in ust
rezno pokrajinsko zakonodajo ter nadaljevanje 
izboljševanja finančnega položaja občin za njihov 
hitrejši razvoj.

Kot doslej bom prisluhnil občanom in delavcem 
za pravično davčno politiko z nadaljnjo razbre
menitvijo stroškov dela ter pravičnejši pokojnin
ski sistem, ki bo upokojencem v boljši meri vračal 
njihov prispevek v času aktivnega dela. Priza
deval si bom, da bi bilo vključevanje starejših lju
di v razvojna prizadevanja (skladno z njihovim 
znanjem in bogatimi izkušnjami) bolj upoštevano 
terza večjo racionalizacijo delovanja države in še 
večjo učinkovitostjo. Pri večini navedenih nalog in 
projektov bom potreboval odločilno podporo in 
sodelovanje občin in krajanov naše doline.«

Presečnikje odločno poudaril, da ima za aktivno 
sodelovanje pri realizaciji programa dovolj znan
ja  in izkušenj, predvsem pa ustvarjalnih moči in 
pozitivne volje. »V stikih z vami, cenjene občanke 
in cenjeni občani, bom zbiral nove ideje, kijih bom 
poskušal uresničiti skupaj s pristojnimi organi ter 
institucijami in za ustvarjanje boljših pogojev živ
ljenja vseh nas, še posebej prebivalcev Zgornje 
Savinjske doline. Ob sedanji volilni zakonodaji in 
razmerah se zavedam, da imam dobre možnosti

V zadovoljstvo mi je bilo, ko sem 
lahko uporabil vse svoje znanje in 
koordinacijske sposobnosti pri 
obravnavanju različnih problemov 
in še posebej pri usklajevanju za
konskih predlogov.

za izvolitev. Upoštevati pa je  potrebno, da na 
volitvah ne volimo mandatarja za sestavo vlade, 
temveč le poslanca, ki bo zastopal naše interese 
v institucijah države pri naših razvojnih priza
devanjih. Zato vabim občanke in občane, da se v 
nedeljo, 21. septembra, udeležite volitev in mi 
zaupate svoj glas. Še naprej bom delal s srcem 
za dolino. Hvaležen bom vsakemu posebej in 
vsem skupaj za ponovno zaupanje.«

Mateja Brleč Suhodolnik,
predsednica Regionalnega odbora Slovenske
ženske zveze pri SLS v Zgornji Savinjski dolini

Ženske podpiramo 
Jakoba Presečnika

V podporo na volitvah je  kandidatu za poslan
ski sedež v Državnem zboru RS predsednica žen
ske zveze SLS v Zgornji Savinjski dolini Mateja 
Brleč Suhodolnik povedala: Ženske v Zgornji Sav
injski dolini so aktivne od nekdaj. Ženske pri SLS 
pa vse od rojstva stranke. Formalno so z občnim 
zborom svoje delovanje ponovno potrdile septem
bra lani, ko so me povabile k sodelovanju. Priteg
nila m eje njihova prijaznost, želje po spremem
bah in njihova neposrednost. Poleg tega tudi de- 
jslvo, da smo ženske tenkočutne, smo bitja dejanj 
in da gre za proces vključevanja žensk v politično 
življenje. To dejstvo pomeni uravnovešanje potreb 
in želja slovenske ženske, slovenske družine ter 
utrjevanje enakopravnosti ženske v sodobni

ID



družbi. Ksodelovanju meje še najbolj nagovorilo 
prav slednje.

Naj povem še moje mnenje o »obvezni« določitvi 
kandidatnih list, ki predvideva tako imenovane 
»ženske kvote«. Upam, da ne bo kdaj obrnjeno, da 
bi govorili o obvezni »moški kvoti«, ker... takrat bo 
v naši družbi vse zelo narobe?! Torej vidim potrebo 
po organiziranem delovanju žensk, po njihovem 
izobraževanju in ozaveščanju, da bodo v politiko 
vstopale ženske, ki to želijo, zmorejo in znajo. 
Vsaka kandidatka na katerikoli listi, ki bo kandidi
rala z veliko odločenostjo, željo in s ciljem ustvar
janja sprememb in boljših pogojev za življenje, bi 
naj to storila predvsem po lastni presoji. Tiste, ki 
se za to ne bodo odločale, pa bodo z veseljem in 
ponosne opravljale svoje drugačno poslanstvo.

Način funkcioniranja žensk v družini, pri delu 
in v družbi ni in ne more biti kot na primer: »pri
zadevale si bomo, načrtujemo, menimo in ...«, 
tem več, »storile  bom o, ..., doseg le  bom o, 
hočemo in zahtevam o...«. To bi lahko doprines
lo in bo k resničnim spremembam delovanja 
našega državnega ustroja, upoštevanja interes
ov in želja vseh ljudi ter ne nazadnje tudi žensk. 
Dobro poznamo princip delovanja na lokalni rav
ni in vemo, da se z dobrimi predlogi in rešitva
mi, ki so življenjski in uporabni za večino preb
ivalstva različnih generacij, da prodreti na lokalni 
ravni (o b č in sk i sveti, župan i). In kar je  še 
pomembneje; z dobrimi predlogi se preko »do
brih« poslancev da prodreti in vplivati tudi na 
odločitve na državni ravni.

V Zgornji Savinjski dolini smo že imeli štiri po
slance (ki niso bili izvoljeni tukaj, bili pa so »naše 
gore list«). Dva »doma« izvoljena poslanca je 
Zgornja Savinjska dolina imela ves čas parla
mentarne demokracije v Sloveniji. Ne sme se 
nam zgoditi, da bi v naslednjem mandatu osta
li brez svojega predstavnika v Državnem zboru. 
Zato podpiramo (podprimo!) tistega, ki ima ob
jektivno največ možnosti, da uspe. Regionalni 
odbor Slovenske ženske zveze pri Slovenski 
ljudski stranki v Zgornji Savinjski dolini podpira 
kandidata za poslanca Jakoba Presečnika. Žen
ske smo bitja dejanj; naša merila pri tej odločitvi 
so dejanja in rezultati, vidni v Zgornji Savinjski 
dolini: mejni prehod in vzročno regionalna ces
ta Logarska Dolina-Pavličevo sedlo, končno

odprtje bisera naše doline za vozila vseh veliko
sti - soteska Igle, številne ceste, krožišča v do
lini, mostovi, pomoč pri sanacijah po hudih pov
odnjih ter uspešno premagovanje mnogih bi
rokratskih ovir in še bi se kaj našlo. Strnimo znan
je in moči, tako kot jih znamo!

Klemen Čretnik,
član Nove generacije SLS Zgornje Savinjske doline

Na mladih in 
podjetnih svet stoji

V Slovenski ljudski stranki je že nekaj let aktiven 
podmladek stranke z imenom Nova generacija. 
Leta 2007 smo ustanovili tudi Regijski odbor Nove 
generacije Slovenske ljudske stranke Zgornje 
Savinjske doline. Ustanovni zbor na Spodnjih 
Pobrežjih je ob nepričakovano dobri udeležbi v 
celoti uspel. Na enem izmed sestankov (sklicani 
so enkrat mesečno), smo sestavili program dela 
za leto 2008. Zastavili smo si cilje, kijih izvajamo, 
nekaj pa jih še bomo.

V prvi vrsti želimo zgornjesavinjskim županom 
iz prve roke povedati, zakaj se po končanem 
šolanju mladi ne odločamo za zaposlitve v naši 
dolini. Prepričani smo tudi, daje naša dolina »zla

ta jama« turizma, zato želimo, da bi vse občine 
družno sodelovale v tej panogi. Prizadevamo si, 
da bi mladim omogočili koristno preživljanje pros
tega časa. V naši dolini je prisotno vse več droge 
in nasilja med mladimi. Vsaj del tega bi prepreči
li, če bi mladi imeli prostor, kjer bi se družili. Do
ber zgled je skavtska skupina v Mozirju, ki je zelo 
aktivna.

Člani Nove generacije smo v sodelovanju s 
stranko in Žensko zvezo pripravili dobrodelno pr
ireditev z naslovom Srečanje ljudi odprtih src. 
Zbrani denar smo porazdelili po vseh šolah naše 
doline. Ta denarje namenjen socialno ogroženim 
otrokom, ki nimajo možnosti udeleževanja na 
raznih šolskih in izvenšolskih dejavnostih.

Pri vseh naših prizadevanjih nas podpira Slov
enska ljudska stranka, še posebej pa naš dose
danji poslanec Jakob Presečnik. Zato in zaradi 
njegovih drugih vrlin in sposobnosti smo ga 
predlagali za ponovno kandidiranje in želimo, da 
bi na volitvah uspel, ker bomo s skupnimi priza
devanji in delom lahko potrdili rek: »Na mladih 
in podjetnih svet stoji!«. Zato vabimo na volišča 
tudi mlade iz Zgornje Savinjske doline, da si iz
berejo svojega predstavnika, ki bo lahko odločal 
o boljši prihodnosti naše Slovenije. Odločitev po 
moje ne bo težka.

Jože Miklavc

Mateja Brleč Suhodolnik, Jakob Presečnik in Klemen Čretnik (fo to : Jo že  M ik la v c )
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JOŽE K R A M B E R G E R ,  S L I K A R  S A M O R A S T N I K  IZ M O Z I R J A

Na svoj način obeležil spomin na generala Maistra
Več kot štiri desetletja so njegov spremljevalec 

slikarska platna in barve, čopič pa potrebuje za 
njemu lastno izražanje. Tako je Jože Kramberg
er, slikar samorastnik, ustvaril številna realistična 
dela, nekatera pa danes krasijo mnoga domovan
ja doma in v tujini. Kolikšno je njihovo število, niti 
sam ne ve, ker ne vodi evidence, zagotovo pa je 
večmestno. Javnosti se je kot član Društva liko
vnih umetnikov Maribor predstavil na številnih 
samostojnih in skupnih razstavah po Sloveniji, 
državah nekdanje Jugoslavije, Španiji, Poljski, 
Avstriji, Rusiji, Armeniji, Slovaški in Italiji.

V vsako likovno stvaritev vtke del svoje duše in 
tako ustvari delo z zgodbo. Te skozi slike na njih 
»pripovedujejo« tudi stene njegovega doma v 
Mozirju, saj jih krasijo različna tihožitja, portreti in 
krajine. Vse so po slikarjevih besedah njemu zelo 
ljube in so podobe slovenske duše. Najljubši pred
met, ki ga likovnik rad upodablja, je črni kruh.

»Imel sem zelo težko otroštvo, zato imam pose
ben, zelo spoštljiv odnos do kruha, ki je  svoje 
m esto našel na m ojih  tiho ž itjih , predvsem 
domači koroški črni kruh,« je po sprehodu skozi 
domačo galerijo razlagal Kramberger, kije poka
zal tudi na številne portrete znanih in malo manj

Jože Kramberger portrete generala Rudolfa 
Maistra ustvarja z ljubeznijo do vsakega 

detajla (fo to : M a r ija  Š u k a lo )

znanih osebnosti.
V zadnjem času je Jože želel na svoj način 

obeležiti spomin na generala Maistra. »Živel sem 
v Maistrovi ulici, v kraju so naredili Maistrov stolp, 
pa sem še sam želel doprinesti k obujanju spomi
na na Maistrov čas. Moj dedek je bil namreč tudi 
sam borec za severno mejo, zato sem začel štu
dijo portreta tega borca, a žal nisem imei nobene 
prave barvne fotografije. To sem končno dobil od 
avtorja Vojnozgodovinskega zbornika Janeza 
Švajncerja,« razgrinja razloge za nastanek portre
tov, ki so vedno narejeni z natančnostjo in poseb
nim občutkom.

O portretu, k ije  nastal leta 2 0 0 6 ,je dr. Mirko 
Juteršek, stalni sodno zapriseženi umetnostni 
zgodovinar, v svojem strokovnem mnenju zapisal 
le pozitivne kritike. Po Juterškovih besedah je 
Kramberger ustvaril drugačno predstavo o nek
danjem generalu. Oljena platnu 8 0 x6 0  predstav
lja »izrazito vojaško osebnost inje nedvomno nov 
dragocen umetniški prispevek k za zadaj še na
mišljeni galeriji portretov velikih Slovencev, vojaš
kih osebnosti vseh časov inje še posebej pomem
ben za ohranitev Slovencev.«

Marija Šukalo

P L A N I N S K O  D R U Š T V O  L J U B N O  OB S A V I N J I

Trideset let koče na Travniku
Zadnja počitniška sobota je bila za člane 

ljubenskega planinskega društva kljub bolj kla
vrnemu vremenu nadvse praznična. Pri koči na 
Travniku - priljubljeni planinski postojanki 
ljubenskih planincev so se namreč zbrali števil
ni njihovi planinski prijatelji in domačini na 
skromni slovesnosti -  praznovanju 30. oblet
nice postavitve koče na tem mestu.

Zanimiva lokacija, le streljaj oddaljena od slov
enske planinske transverzale, približno na sredi
ni poti med Smrekovcem in Raduhoje vzpodbud
ila takratne zanesenjake vdomačem planinskem 
društvu, da so pridobili ustrezna soglasja, priskr
beli les in zgradili skromen bivak, k ije  z leti po 
zaslugi prizadevnih članov zrasel v planinsko 
kočo.

Zgodbo o izgradnji je  prisotn im  na slikovit 
način predstavil starosta dom ačih planincev 
Alojz Mikek, ki ni pozabil omeniti, kako so tedaj 
pripravljali les za izgradnjo bivaka. Kot je bilo 
pred tremi desetletji običajno, so les za gradnjo 
lesenih konstrukcij še tesali in prav možakar, ki 
je pred tremi desetletji opravil to težaško delo, je 
bil tud i ob sobotn i s lovesnosti p risoten na 
Travniku. Franc Podlesnik, po domače Cvekov iz 
Krnice pri Lučah, se kljub častitljivi starosti, saj 
šteje skoraj 92 pomladi, še živo spominja tistih 
časov in p rav rad je  p riso tn im  p lan incem

pripovedoval o takratnih dogodkih.
Sobotno dogajanje je bilo kljub sivini oblakov, 

ki so ves čas objemali okoliške planinske pašnike, 
vedro, kot je med planinci že kar nenapisano 
pravilo. Svoje je dodala tudi nepogrešljiva pesem, 
med gosti pa se je srečanja udeležil tudi pod

predsednik Planinske zveze Slovenije Stanko 
Gašparič in številni drugi, ki dajejo dušo takšnim 
srečanjem, ki jim  tudi hladno, že skoraj pravcato 
jesensko vreme ne more pokvariti veselega 
razpoloženja.

Franjo Atelšek

Ob obletnici postavitve koče so 
se na Travniku zbrali številni 

planinski prijatelji
(fo to : F ra n jo  A te lš e k )

4«
*



ITIoč ino nuc rožic

Piše: Aleksander Videčnik
To je naslov iz Strgarjeve knjige Zdravje bolnik

ov, to je bukve polne navkovza človeško zdravje, 
spisano k pomoči kmetiškim ludem. V Sulcbahi
1866.0  Vidu Strgarju smo že večkrat pisali, zato 
tokrat le nekaj njegovih misli o rožicah.

Uvodoma je opisal kotzdrovilna tale zelišča: »Di
vje šmarnice, pelin, metlika, črna bil, rigelc (druka- 
Ice), gabez, zlate rože, natras, vrednjak, jetičnik 
(erenprejs), repla, habat, (atih), bezeg, vrtnice 
(gautenroža), kordabenedikta, tavžentroža, kisel- 
ca, kresnice, kamelica, regrad (revar), mišja ušesa, 
bela detelja, mačkova detelja, kopriva, melisa, 
meta, polaj (polajč), petprstenka, viržica (rožič), 
Virant, šentajnževka, velik koren, encijan, popeln, 
ajbiž, krvoščenke, morava, čmerika, teloh, nagelj, 
redkev, kačnik, koderman, bršljan, slak, hmelj, jag- 
odičje, ženska vrednica (formentil), šentjanževe 
korenine, glašenca, volovji jezik, majaron, strnad, 
materina dušca, žajbl, rožmarin, terpotec, hren, vi
jolice, brinje, oreh, hrast, vinska trta, jabolka, česen 
in rabarbara.

Seveda je to le del zelišč, ki jih je v svojih zdravil
skih nasvetih uporabljal. Skratka, glavni poudarek 
njegovih recep tu r so predstav lja la  zelišča 
(rožice).

V Mozirju sem naletel na zanimiv zdravilski nas
vet neznanega zdravilca: »Rocneje za 'Itko. Skoro- 
cel, prampuh, povajček, pelin, natek, perje jago
dovo, tepravi zofej, tedivji zofej, kratica, melisa, 
kamelca, černa bel, plučnekjetrnek, tvertna meta. 
Amen.« Spodaj je letnica 1868. To izrazje je precej 
drugačno od običajnega, morda je zelo narečno.

Na Lepi Njivi sem dobil droben zvezek, v kater
em je  med drugim tale nasvet: »Dobro sredstvo 
proti griži. Jerbiko skuhaj na vodi in vzemi trikrat 
na dan po malo žličko. To sredstvo se na deželi 
pogosto rabi.«

KmetGoličnik v Dol-Suhije napisal kar zajeten 
zdravilski zapis, ki nosi letnico 1839. Zapis hrani 
družina. Takole je zapisan nasvet za vodeniko: 
»Kateri človek, naj bo ženska ali moški in ima 
vodeniko, se mora ustrezno hraniti. Dobra je gov
eja juha, tudi kurja se priporoča, ne sme pa jesti 
zelja, graha, boba, mleka, vino pa le tisto, v kater
em je namočena taužentroža, brinjeve korenine 
in habatove korenine. Če pa ima otekle noge, 
mora pripraviti suho kopel (vrečka z zelišči, ki so 
jo  položili na noge). Tako za suho, kot za mokro 
kopel mora vzeti -  tavžetrožo, metliko, kamilice, 
brinjeve korenine, habatove korenine, polaj, 
rožmarin, materino dušico, repne olupe, pšenične 
otrobe, meliso, potoniko, bezgov in lipov cvet. Vse 
to je treba skuhati in uliti v škaf, v katerem je raz

beljena veriga in žareči kamen. Nad paro je treba 
držati noge in ko se voda ohladi, sledi kopel nog. 
Okopane noge namaži z laškim oljem in hitro v 
posteljo, da se človek ne prehladi.«

To naj bo dovolj, da se lahko prepričamo, kako 
so naši predniki cenili razne rastline oziroma 
zelišča. Iz raznih virov lahko razberemo, da so se 
v veliki meri posvečali nabiranju zdravilnih zelišč 
in tako iskali v naravi zdravje. Opaziti je, da v se
danjem času ljudje spet vse bolj iščejo zdravil v 
naravi, žal pa je ta dokaj "načeta" in marsikaj od 
teh rožic ni več najti.

Tu zajemamo predvsem posle na kmetijah. Sem 
so spadali hlapci, dekle, pastirji in varučke.

Tako imenovani hišni posli so bili običajni še pred 
prvo svetovno vojno, po drugi svetovni vojni jih je 
bilo le še malo. Podatki iz leta 1931 ponazarjajo 
velikost kmečkih posestev v tedanji Dravski bano
vini. Na posestvih velikosti pod 2 haje živelo okoli
75.000 ljudi. Poseslva od 2 do 5 ha so preživljala 
kakih 44.000 ljudi, če temu dodamo še družine 
brez posesti (kočarje) si lahko predstavljamo, da 
je bila ponudba delovnih ljudi zelo velika. Leta 1937 
je Dravska banovina objavila podatek, daje vSIov- 
eniji kakih 50.000 kmečkih poslov. Ta podatek je 
seveda brez razčlenjenih številk za posamezne 
dele Slovenije, tako ne moremo ugotoviti, koliko je 
bilo kmečkih poslov v tistem času v naši dolini. Da 
je bilo res težko, pove podatek iz leta 1937, daje 
bilo na vaseh kakih 9.000 iskalcev dela, dobilo pa 
gaje  le kakih 3.000 ljudi.

Dolgo je veljalo nenapisano pravilo, daje gosp
odar najel deklo ali hlapca, pogodil seje že pred 
novim letom o plači in delovnih pogojih. Ljudje so 
rekli, da seje ta in ta udinjal temu in temu gospo
darju. Dogovarjanja so bila največkrat v vaški gos
tilni po končani maši. Po dogovoru je  gospodar 
plačal likof za jedačo in pijačo novo sprejetega

Lojze Plaznik je vnet nabiralec zdravilnih zelišč 
in ko je  nedavno tega pod Veliko planino iskal 
rožice, je naletel na pastirja s planine Kisovec, po 
imenu Julč, kije prepričan v moč narave in zelišča 
iz nje. Napisal je  celo pesem O zdravilnih rožicah 
in zadnji dve kitici glasita:

Med rožice se vsedi, če b i rad bil zdrav!
Iz rit' ti vse potegne, če ti kaj n i prav!

*
Mrtva rožica ti ne pomaga nič, 

planina brez cvetja postala b i mrlič...

delavca in morda še za kakšnega soseda, ki je 
pri dogovoru sodeloval. Gospodarje lahko posla 
zaaral, se pravi, da mu je takoj po dogovoru plačal 
predujem. Ljudje so o takem poslu govorili, daje 
že zaaran. Če se posel ni držal dogovora, je mor
al plačati aro in stroške likofa.

Pred božičem so se gospodarji že dogovarjali s 
poslom, če so ga nameravali še zaposliti. Kajti po 
božiču so imeli posli dopust, z delom so spet za
čeli dan po treh kraljih v novem letu. Ko so posli 
šli na dopust, so jim  dali na pot velik hleb belega 
kruha, saj so bili večina iz revnih družin.

Območje Zgornje Savinjske doline je predstav
ljalo v tistih časih nekak žep, slabo povezan s 
cestnim omrežjem, seveda brez železnice. Preb
ivalci niso imeli kam odhajati na delo, redno so 
bili zaposleni le nekateri delavci veleposestva 
Marijingrad, večina ljudi pa je delo iskalo sezon
sko, največ v gozdovih in v splavarstvu.

Številčne družine so otroke že v rani mladosti 
dajale na delo na kmetije. Posebno pastirji in va
ruške so že pri trinajstih letih služili. Mnogi so bili 
izpostavljeni raznim zlorabam, toda tedanji zako
ni niso skrbeli za njihovo socialno varnost, zato je 
bilo možno vsestransko izkoriščanje premladih 
ljudi za težaška dela.

Naši trgovci z lesom so imeli svoje prodajalne tudi na Hrvaškem, ena takih je bila 
Bačunova. Fotografijo hrani Ciril M. Sem.

nekaj o gospodarskih poslih



Razmišljam 
globalno, delujem 
lokalno

Olimpijski smog
Spoštovani bralec!

G otovo ste  tu d i vi vsa j m a lo  
spremljali olimpijske igre, ki so se 
pred kratkim končale. Občudova
li smo lahko dosežke športnikov, 
hkrati pa spoznavali novo, moder
no, hitro razvijajočo se Kitajsko, ki 
je  za blišč ob otvoritvi iger skuša
la celo »delati vreme«. Nič novega, 
saj so na vreme skušali vplivati že 
s ta ri narodi, v vojn i in m iru, to 
vrstne raziskave in poskuse izva
ja jo  tudi danes. Nenazadnje je tudi 
poskus obrambe proti toči primer 
poskusa lokalnega modificiranja 
vremena.

Pri tem pa na vreme vplivamo ves 
čas. Z razvojem in rastjo: izsekavan
jem  gozdov, top logrednim i plini, 
akumulacijami in regulacijami vo
dotokov, pozidavo rodovitne zemlje 
... Vse to in še kaj vpliva na pod
nebne spremembe ter na kakovost 
našega življenja. Na Kitajskem in v 
drugih velikih državah delajo to ve
likopotezno, vplivi na naravo so 
večji, globalni, pri nas v manjšem 
obsegu, bolj malopovršinsko, so 
vplivi bolj lokalni. A kot je globalno 
lokalno, je tudi lokalno globalno. To 
vsak dan bolj občutimo na svoji koži. 
Ali sploh še znate našteti vse letošn
je  ujme?

Videli smo, kako se Kitajci dušijo 
v smogu. Tako plačujejo davek po
spešene gospodarske rasti. Prido
bivanje njihove energije temelji na 
premogu. Vendar im am o tudi pri

nas Šoštanj, Trbovlje, Ljubljano, kjer 
je  bilo še pred nekaj leti v zimskih 
meglenih dneh zadrževanje zunaj 
neprijetno, za bolnike in otroke celo 
nevarno. Zaradi preseženih do
voljenih koncentracij škodljivih snovi 
v zraku so v Šoštanju pogosto tulile 
sirene. Tudi nad večjimi kraji v Zgorn
ji Savinjski dolini se je  v zimskih 
večerih vil oblak rdečega dima, z 
vonjem po lignitu.

Na to sem se spomnil ob gledan
ju  skozi mrč kitajskega zraka. Pe
king je veliko mesto. Površino ima 
kot vsa Slovenija, s tem da v njem 
prebiva za sedem Slovenij ljudi. 
Minili so časi, ko so se v Pekingu 
vozili predvsem s kolesi. Katie Mel- 
ua poje, da jih  je  devet milijonov 
(Nine Million Bicycles). Danes se 
prevažajo s tremi milijoni avtomo
bilov. Vsak dan postavijo na cesto 
tisoč novih. To in vse tiste  žele
zarne, to mora pustiti negativne 
posledice na okolje.

Pregovor pravi, da daje v mladosti 
človek zdravje za denar, v starosti 
pa denar za zdravje. In prav to se 
sedaj dogaja Kitajski. Prvi del. Pa 
tudi Indiji in drugim hitro razvijajočim 
se državam. Da bi dohitele zamu
jeno, se sedaj pospešeno razvijajo 
na račun okolja in zdravja svojih lju
di. Potem bo prišla na vrsto »sanac
ija« okolja. Upam, da smo pri nas to 
m ladostno  fazo razvoja vsaj v 
grobem že prerasli.

Vas pozdravlja 
vaš Zeleni Franček!

Planinsko društvo 
Rečica ob Savinji

obvešča vse svoje člane in ljubitelje planin, 
da lahko dnevnike za

akcijo 30 vrhov za 30 let
dobijo pri Stanku Gašperiču (041/862-214) 

ali Petru Kolencu (051/372-805).

Planinski pozdrav!

Zveza bibliotekarskih društev Slovenije 
Sekcija za splošne knjižnice

Slovenske splošne knjižnice 
objavljalo LITERARNI NATEČAJ

z naslovom ZGODBE IZ KNJIŽNICE: 
Knjižnica kot moj tretji prostor

Tretji prostorje izraz, ki gaje  oblikoval sociolog Ray Oldenburg (The 
Great Good Place, 1990). Pomeni neformalne prostore, kjer se ljudje 
iz lokalne skupnosti srečujejo in razvijajo socialne interakcije, pri
jateljske vezi, prostor za debate, domačnost, povezanost z lokalno 
skupnostjo, spodbujajo druženje namesto izoliranosti in delajo življenje 
bolj barvito. Tretji prostorje nevtralen. Tretji prostor so lahko bifeji, glavne 
ulice, pubi, pošte, nakupovalni centri, športne dvorane ali - knjižnica.

Nekaj namigov za vašo zgodbo.
V knjižnici:
- ste se srečali ali se še kar srečujete s somišljeniki ali drugačnimi 

ljudmi od vas, drugačnimi kulturami, pogledi ipd.,
- ste dobili knjigo, ki vam je spremenila pogled na življenje, sočlove

ka, zdravje ipd.,
-ste naleteli na knjigo, ki vam je zapolnila praznino ob izgubi,
- ste se zaljubili,
- ste študirali,
-ste kljub nižjemu standardu doma imeli dostop do knjig, interneta, 

znanja,
-je  bil vaš prosti čas zapoln jen...

Dovoljeno je pisati tudi o drugih doživetjih, celo fantazijskih. Izdelek 
žanrsko ni omejen. Vsebuje lahko največ 6.000 znakov (šteto brez 
presledkov), napisan naj bo v elektronski obliki, brezplačen dostop do 
elektronske pošte lahko poiščete tudi v knjižnicah. Avtorji odstopajo 
pravice za objavo besedil. Zgodbe bo prebrala strokovna komisija in 
izbrala najboljše, ki bodo nagrajene s knjižnimi nagradami 20. novem
bra 2008 na slovesnosti na DAN SLOVENSKIH SPLOŠNIH KNJIŽNIC. 
Najboljše zgodbe bodo izšle tudi v posebni knjižni obliki. Knjiga bo izšla 
na svetovni dan knjig, 23. aprila 2009. Pisma lahko oddate na ele
ktronski naslov zaodbeizkniiznice@amail.com do 15. oktobra 2008. 
Besedilo pošljite v priponki in ga podpišite s psevdonimom, tako da 
člani komisije dobijo le tako podpisano besedilo. Psevdonim se razre
ši v elektronskem pismu, kjer avtor navede pravo ime in priimek, naslov, 
tel. številko pripiše pa naslov prispevka in psevdonim. Dodatne infor
macije dobite na tel. št. 05 731 00 30 (Nadja Mislej - Božič).

Natečaju se je  v soorganizaciji s Savinjskimi novi
cami pridružila tudi Osrednja knjižnica Mozirje, ki 
hkrati razpisuje svoj interni razpis na zgoraj omen
jeno tem o z enakimi, zgoraj določenimi pogoji. 
Zgodbe lahko oddate na elektronski naslov  
kniiznica.mozirje@moz.sik.si do 15. oktobra 2008. 
Komisija bo izbrala najboljšo zgodbo in zmagoval
ca internega natečaja predstavila na slovesnosti ob 
dnevu slovenskih splošnih knjižnic. Zmagovalec in
ternega natečaja prejme knjižno nagrado in bo pred
stavljen v Savinjskih novicah.



SR E Č A N J E  D E L O V N I H  I N V A L I D O V  V L O G A R S K I  D O L I N I

Invalidi za enake možnosti kot drugi državljani

Mag. Andrejka Fatur Videtič: »Svet in posamezne družbe si 
prizadevajo, da bi bile vse družbe sveta čim bolj sprejemljive tudi za 

invalide.« (fo to : M a r ija  Š u k a lo )

Zadnjo avgustovsko soboto so se 
pred domom planincev v Logarski 
dolini zbrali delovni invalidi iz Zgorn
je Savinjske doline in širše. Organiza
torju 12. srečanja Medobčinskemu 
društvu invalidov Mozirje, je uspelo 
privabiti več kot 1.500 udeležencev 
iz različnih krajev Slovenije. Ti so se 
družili v sproščenem pogovoru in za
nimivem kulturnem programu, ki so 
ga pripravili številni nastopajoči.

Pozdravne besede obiskovalcem 
so namenili predstavnik organiza
torja Anton Gračner, župan občine 
Solčava Alojz Lipnik in predsednik 
Zveze delovnih invalidov Slovenije 
Drago Novak. Taje med drugim pou
daril, da želijo invalidi enake pravice 
kot drugi državljani, enake možnosti 
in ne usmiljenja. Invalidi se po Nova
kovih besedah zavzemajo za ena
kost in sodelovanje na vseh po
dročjih, njihov cilj pa je socialno vk
ljučevanje in neodvisno življenje.

Udeležencem je  kot slavnostna 
govornica spregovorila vodja Razvo
jnega centra za zaposlitveno rehabil
itacijo na Inštitutu RS za rehabilitaci
jo in predsednica strokovnega sveta

Zveze delovnih invalidov Slovenije 
mag. Andrejka Fatur Videtič, kije pre
pričana, da je v življenju težko pove
zovati vsebine, ki so tako različne in 
težko združljive. Prav tako težko je biti

invalid in živeti v družbi, ki šele razvi
ja  sprejemljivost za invalide. Zato je 
še kako pomembno, da je  delovni 
invalid aktiven in uspešen član 
lokalne skupnosti in širše družbe.

»Seveda si svet in posamezne 
družbe prizadevajo, da bi bile vse 
družbe sveta čim bolj sprejemljive 
tudi za invalide, da bi jim  ustvarili 
dostopnost do vsego in izenačene 
možnosti, pa dostojanstvo in oseb
no integriteto ter kakovostno življen
je,«je med drugim povedala mag. 
Fatur Videtičeva in poudarila, da se 
prav zato zavzemajo tudi v projektu 
Občina po meri invalida. V njem 
sodelujejo že mnoge slovenske 
občine, ki so invalidom omogočile 
lažji dostop do številnih objektov.

Formalno druženje so obiskovalci 
združili z neformalnim in mnogi med 
njimi so se podali tudi na bližnje vrhove 
ali pa se sproščali ob različnih igrah.

Marija Šukalo

O B M O Č N A  I Z P O S T A V A  J A V N E G A  S K L A D A  RS ZA K U L T U R N E  D E J A V N O S T I  M O Z I R J E

Poletna literarna šola tokrat v Mozirju

Pesnica Vida Mokrin Pauer med doživeto interpretacijo pesmi iz 
zbirke Upoštevaj kvante! in ob njej pesnik Jan Šmarčan

(fo to : P e tra  K n a p ič )

Poletna literarna šola Javnega 
sklada RS za kulturne dejavnosti 
ima dolgoletno tradicijo, letos seje 
uspešno odvila že enaintridesetič. 
Vsem, ki se je  udeležujejo,je skup
no pristno in močno zanimanje za 
literaturo. V poletni literarni šoli so 
zagotovljena kvalitetna predavanja 
in delavnice ter literarni večeri z vid
nejšimi slovenskimi literati. Štirid
nevno srečanje ljubiteljev literature 
vsako leto poteka v drugem kraju. V

letošnjem poletju, od 25. do 28. av
gusta, je  bila gostiteljica poletne lit
erarne šole vodja Območne iz
postave JSKD Mozirje Ivana Žvipelj.

Vodja seminarja Dragica Breskvar 
je  povedala da je  v ospredju zani
manja poletne literarne šole sodob
na slovenska in svetovna literatura ter 
da se posvetijo tako epiki, liriki kot 
dramatiki. Vskladu stem poteka tudi 
izbira gostov, ki so se na povabilo do 
sedaj še vedno radi odzvali. Nič dru

gače ni bilo letos, saj so v poletni šoli 
gostili Barbaro Korun, Davida 
Bradača, Ano Perne in še bi lahko 
naštevali priznane slovenske ustvar
jalce, ki so preskrbeli za predstavitev 
sodobnega literarnega dogajanja.

Poletne literarne šole v Mozirju se 
je  udeležilo več kot dvajset ljubiteljev 
literature. Prišli so iz vseh koncev 
Slovenije, nekaj je bilo tudi Zgornje- 
savinjčanov. Breskvarjeva je opazi
la, da v zadnjih letih med udeleženci 
seminarja prevladujejo literarni ust
varjalci različnih starosti in poklicev, 
ki imajo že izdano eno ali celo več 
literarnih del, a da je med njimi le 
malo slovenistov in knjižničarjev.

Udeleženci poletne literarne šole v 
Mozirju so čas dejavno preživeli. Ne 
samo, da so se spuščali v razpravljan
je, pisali, vadili tehnike govora, ampak 
so se tudi preizkusili v organizaciji in 
izvedbi literarnih večerov. Uspešno so 
predstavili že uveljavljeni pesnici Meto 
Kušar s pesniško zbirko Jaspis in Vido 
Mokrin Pauer s pesniško zbirko Up
oštevaj kvante! ter mladega pesnika 
Jana Šmarčana z literarnim  pr
vencem Njej. Dragocena spoznanja, 
ki sijih udeleženci vsakokrat pridobijo 
na poletni literarni šoli, predstavljajo 
veliko pomoč pri nadaljnjem razisko
vanju in ustvarjanju literature.

Petra Knapič

K N J I Ž N I C A  M O Z I R J E
Prvih pet največkrat izposojenih knjig

-ODRASLI:
Auel, Jean M.: Pot domov, Gregory, Philippa: Druga sestra Boleyn, Rob

erts, Nora: Ples bogov, Morgan, Sally: V objem korenin, Pulko, Benka: Poces
tnica.

-MLADI:
Muster, Miki: Pustolovščine Zvitorepca, Trdonje in Lakotnika, Casalis, Anna: 

Mišek Tip noče v vrtec, Whybrow, lan: Gregor in dinozavri praznujejo rojst
ni dan, Simon, Francesca: Grozni Gašper in strašljivi snežak, Freedman, 
Claire: Zaspane bučke.



GOLTE N A D  M O Z I R J E M

Lovski dan Pri treh plotih
Na Golteh so se na zadnjo avgus

tovsko soboto zbrali lovci lovskih 
družin, ki so članice Savinjsko-koz- 
janske  lovske zveze. Poudarek 
srečanja  je  bil na druženju  p ri
ja te ljev, ki pa so se med sabo 
pomerili še v kuhanju golaža in strel
janju z zračno puško.

Lovci so se s svojimi družinami

zbrali na koči Pri treh plotih. Kljub 
temu da jim  je vreme malce pona
gajalo z gosto meglo, se jih je zbra
lo lepo število. To je bilo že drugo 
srečanje s temi organizatorji. Tako 
nadaljujejo tradicionalna srečanja 
lovcev s kmeti, lastniki zemljišč, za 
katere lovišča skrbijo člani lovske 
druščine.

Kaj je lepše kot vrišč prešerne mladosti, zven otroškega smeha in 
glasov radosti, odmev žoge in navdušenih športnikov, ter 

zadovoljnih krajanov.

V A B I L O
NK Ljubno Vas vljudno vabi na^^Sitev'prenovlienega-obiek-ta 
slačilnic NK Ljubno na Forštu v soboto, 13. septem br^ ^^ßb
14.00 uri. Slavnostna govornica bo ga. Anka Rakun, žu^apia] 
občine Ljubno.

Program
14.00 -14.40 Revialna tekn13H^® ^om etašev NK Ljubno 
14.45 - 15.00 Otvoritev obnovljJMglS&lnic
15.00 -16.00 Prijateljska tekmcffeteranov NK Ljubno

ND Šmartno ob Paki

V l j u d n o  V a b lje n i !
NK Ljubno

Golaž, ki so ga skuhali mozirski lovci, je zasedel drugo mesto
(fo to : B e n ja m in  K an jir)

Ob prijateljskih klepetih in neštetih 
zgodbah o prigodah z lovov je čas 
na Golteh hitro mineval. Da pa je 
imelo srečanje še malce tekmoval
nega priokusa, so se ekipe lovskih 
družin pomerile v kuhanju lovskega 
golaža. Vsaka ekipa je imela kakšno 
skrivnost, s katero je obogatila okus 
svoje specialitete. Pod kotličkom so 
prižgali ogenj tudi gostitelji srečan
ja , uprav ljavc i Golt. S lednji so 
lovcem in vsem obiskovalcem, ki so 
se na ta dan podali na Golte, omo

gočili različne ugodnosti, S tem so 
pokazali svoje veliko zadovoljstvo 
ob organizaciji tega in podobnih 
dogodkov.

Člani stroge strokovne komisije 
so u ž iva li ob p okuša n ju  sku 
hanega. Odločitev za najboljšega 
je  bila izredno težka. Laskavi na
ziv je  prejela ekipa LD Ljubno ob 
Savinji. Za glasbeno popestritev 
s re ča n ja  so p o sk rb e li C eljsk i 
rogisti.

Benjamin Kanjir

V A R S T V E N O  D E L O V N I  C E N T E R  S A Š A ,  ENOT A M O Z I R J E

Iz peklo v nebesa

Varovanci mozirske enote Varstveno delovnega centra (VDC) Saša so si z zanimanjem 
ogledali kraško jamo Pekel

Res zanimiv izlet so si tokrat izbrali varovanci 
mozirske enote Varstveno delovnega centra 
(VDC) Saša. Obiskali so svojega prijatelja, nek
danjega varovanca Matjaža, ki seje preselil v bi
valno enoto Dobrna, se odpravili v jam o Pekel, kjer 
so prem agovali svoj strah pred stopnicam i, 
privoščili pa so si tudi zabavno dričanje z blazino 
na Celjski koči.

Najprej so varovanci VDC Saša, Enota Mozirje 
obiskali prijatelja Matjaža, ki se uvaja v novo 
okolje, in si pri tem ogledali nov Center za uspos
abljanje, delo in varsh/o Dobrna. Nato jih je pot 
peljala v jam o  Pekel pri Šempetru, kjer je varov
ance čakal zanim iv ogled kraške jame, obču
dovanje kapnikov in premagovanje strahu pred 
stopnicami vjam i.

O svojih strahovih je  sim patično spregovoril 
eden izmed varovancev, kije ob rahlem udarcu z 
glavo ob kapnik dejal: »Če mi še rožički zrastejo, 
bo pa prav zares hudič prišel izjame. A premagal 
sem vraga, ki mi je oklepal noge, in ko so se na 
vrhu končno zasvetila izhodna vrata, sem bil v 
nebesih.«

No,strahje bil premagan, malica, ki stajo prijazno

16V J

donirala pekarna Miš Maš pri Tatjani in Davidov 
hram, pa tudi na toplem v želodcih. Zato so se var
ovanci odpravili proti Celjski koči, kjer so se pred 
samim dričanjem z blazino učili stopanja na tekoči 
trak, se na njem obdržati in izstopiti brez večjih

padcev. Izlet je bil po mnenju varovancev in oseb
ja fenomenalen, kar radi verjamemo. Zanimive 
izlete načrtujejo tudi v prihodnje in gotovo bodo 
prav tako razburljivi, kot je bil tokratni.

Tatiana Golob



K A M P  M E N I N A

Piknik slovensko indonezijskega prijateljstva
Kamp Menina je  m inuli vikend 

gostil zanimive goste, veliko izmed 
njih jih je prišlo iz oddaljene Indon
ezije. V okrilju kampa je  namreč 
potekal piknik indonezijsko sloven
skega prijateljstva in naključni opa
zovalec je lahko hitro opazil, da se 
tam  prijateljstva res sklepajo na 
sproščen in prisrčen način. Piknika,

ki ga že tretje leto zapored pripravl
ja Društvo slovensko indonezijske
ga prijateljstva, se je  udeležil tudi 
ambasador Republike Indonezije v 
Avstriji, Triyono Wibowo.

Dišave indonezijske kuhinje so 
obiskovalce kampa zaobjele že ob

prihodu, zaradi kuharjev iz indon
ezijske ambasade na Dunaju so 
slovenski gostje lahko z veseljem 
okuša li p ris tne  ku linarične  do
brote iz Indonezije. A hrana je le 
del vsakega  pravega p ikn ika , 
pomembnejšeje bilo druženje lju
di, ki sicer živijo vsak na svojem 
koncu sveta, so se zaradi ljubezni

do potovanj, službenih obveznos
ti a li zarad i tiste  prave ljubezni 
med dvema, srečali, se spopri
jate ljili in prijateljstva nočejo kar 
zapraviti. Številni otroci indonezi
jsko slovenskih parov so razposa
jeno raziskovali kamp in okoliško

Ljudje, ki sicer živijo vsak na svojem koncu sveta, so si druženje 
popestrili z zabavnimi igrami (fo to : Tatiana G o lo b )

Ambasador Republike Indonezije 
v Avstriji, Triyono Wibowo:

»Spominjam se časa pred tremi 
leti, ko sem se s svojo funkcijo pred
stavljal zunanjemu ministru Dimitri
ju Ruplu in pokojnemu predsedniku 
države Janezu Drnovšku. Obljubil 
sem jima, da bom Slovenijo obiskal 
vsaj enkratna dva meseca, nato pa

sem bil gost v vaši lepi državi vsaj 
enkrat do trikrat mesečno. Tako sem 
bolje spoznal Ljubljano in ostale 
zanimive destinacije v Sloveniji. Za
kaj tako pogosto? Zato, ker sem res
nično želel utrditi stike med Indonez
ijo in S lovenijo, ki so b ili veliko 
močnejši v času, koje bila Slovenija 
še del Jugoslavije. Sedaj želimo 
medsebojne stike znova utrditi, tako 
z ekonomskega, političnega kot kul
turnega vidika.

Zelo sem vesel, ker je tukaj veliko 
slovenskih prijateljev, ki imajo radi 
Indonezijo tako kot imam jaz rad 
Slovenijo. Resje, daje razdalja med 
Slovenijo in Indonezijo precej velika, 
am pak to v tem globaliz iranem  
svetu ne pomeni nikakršne ovire. V 
enem dnevu lahko dan začnemo v 
Indoneziji in ga zaključimo vSIoven- 
iji. Zato razdalje res niso več po
membne pri premagovanju razlik 
med našim in vašim narodom.«

naravo. Ravno ti otroci so tudi za
gotovilo, da se med Slovenijo in 
Indonezijo spleta prijateljstvo, kije 
m očne jše  od ra zd a lje  med 
državama in zagotovo močnejše 
od kulturnih razlik.

Tudi s tem namenom je  nastalo 
društvo prijateljev Indonezije, kat
erega predsednikje Bojan Ambrož. 
Ta pravi, daje društvo nastalo z na

menom pom agati Indonezijcem 
pri socializaciji v našo kulturo, tako 
drugačno od njihove. Prizadevan
ju  društva za lažje življenje Indon
ezijcev na oddaljeni celini se je za
hvalil ambasadorTriyono Wibowo, 
ki je pristojen tudi za navezovanje 
političnih in kulturnih stikov s Slove
nijo.

Tatiana Golob

U R Š K A  Ž O L N I R  V  O S N O V N I  Š O L I  NAZ ARJE

Recept za uspeh volja, delo in potrpežljivost
Prvi šolski dan so nazorski os

novnošolci pričeli malo drugače, kot 
je to v navadi. Pričetek delovnega 
dneva ni naznanil zvonec, temveč 
slovenska himna, pozdravne be
sede pa je vsem prisotnim namenil 
ravnatelj Jože Kavtičnik. Predstavil 
je tudi aktivnosti med počitnicami, s 
katerimi so izboljšali kvaliteto bivan
ja in dela v njihovi ustanovi ter šol
ski kolektiv.

Presenečenje dneva pa je bil obisk 
Urške Žolnir. Judoistka, dobitnica 
bronaste medalje iz Aten, trikratna 
svetovna vojaška prvakin ja , 
šestkratna zmagovalka tekem sve
tovnega pokala v judu je  zelo zgov-

Ravnatelj Jože Kavtičnik je judoistki Urški Žolnir v spomin na obisk 
nazarske šole Izročil knjižno darilo (fo to : M arija  Š uka lo )

orna, simpatična, preprosta mlada 
ženska, ki se požvižga na slavo in na 
dejstvo, da jo  poznajo po vsej Slov
eniji. Ko jo  človek spozna, uvidi, da 
je  povsem običa jna, pa vendar 
posebna, zmeraj prijazna in nasme
jana. Prav takšna je  bila tudi ob 
nagovoru nazorskih osnovnošol
cev, ki soji z zanimanjem prisluhni
li. Optimistično je otrokom zaželela 
mnogo uspehov v novem šolskem 
letu. Prepričana je namreč, da se z 
voljo, delom in potrpežljivostjo da 
doseči marsikaj. Če pa poslušaš 
tudi samega sebe, se ti uresničijo 
tudi mnoge sanje.

Marija Šukalo



D a r ja  ^

PLANINS
Ujemimo 
priložnost 
varnega življenja 
v čistem okolju!

Tri temeljne točke mojega programa:

•  Zdravje  je  naša največja vrednota, pitna voda pa pomembna 
dobrina. Zavzemala se bom za varno življenje v zdravem okolju, 
kar pomeni zamenjavo azbestnih cevi v vodovodnem omrežju, 
pripravo operativnih programov za odvajanje in čiščenje odpad
nih voda in skrb za poplavno varnost prebivalstva ob Savinji in 
Dreti.

• P riložnosti so, le  videti in  zgrabiti j ih  moramo. Tretja 
razvojna os, ki odpira naši dolini vrata v Slovenijo in Evropo, 
ponuja številne prednosti. Svojo vlogo vidim tudi pri spodbujanju 
širitve manjših družinskih podjetij, ki bodo ustvarjala delovna 
mesta. Prizadevala si bom za realizacijo razvojnih projektov naše 
doline, ki prinašajo ljudem boljše življenje.

lì! LDS
Ljudje delamo Slovenijo 
www.lds.si/volitve

• Dolgoročen in načrtovan turizem . Potrebno je urediti zimski 
center Golte in v povezavi s  tem povečati nočitvene kapacitete v 
spodnjem delu doline. Prioritetno mora biti izdelana turistična 
strategija razvoja doline s poudarkom na povezavi celotnega 
turizma Zgornjesavinjske doline. Le tako bi lahko črpali tudi 

ska sredstva za razvoj podeželja.

POSLOVNO-KOMERCIALNA ŠOLA CELJE 
VIŠJA STROKOVNA ŠOLA

vpisuje
v višješolski študijski program 

izrednega študija

E K O N O M IS T
moduli:

turizem
komerciala

računovodstvo

Možnost študija v Celju, 
Rogaški Slatini in Mozirju.

1 03 4 2 8  54  50 • p k s -v is ja .c e @ g u e s t.a rn e s .s i1 
• w w w .p k s o la .c o m /v is ja /v is ja .h tm  •



Priprave klubov na začetek  
nove prvoligaške rokometne se
zone so v polnem teku. Zadnja 
dva tedna so Mozirje z okolico, 
predvsem  pa novo m ozirsko  
športno dvorano za aktivno tre
niranje izkoristili igralci rokomet
nega kluba Trimo Trebnje, ki jih 
trenira Marko Šibila.

V okviru priprav so trebanjski 
rokometaši povabili v goste ekipo 
danskega Silkeborga, ki že dolga 
leta kroji vrh danske državne 
rokometne lige. Danci so se pretekli 
konec tedna udeležili mednarod
nega rokometnega turnirja v Velen
ju  in so tekmo v Mozirju sprejeli kot 
zadnji trening pred začetkom 24. 
hummel Jarnovičevega memoriala. 
Slednjega so z zmago v finalnem 
dvoboju proti skopskemu Vardarju 
tudi osvojili.

V Mozirju pa Dancem ni šlo vse 
po načrtih . S h itr im i napadi so 
Treban jci rešeta li gol v ra ta rja  
Perssona in stopali z Danci tesno 
v koraku. Prvi polčas so dobili z

go lom  prednosti. V drugem  
polčasu je trebanjski vratar David 
Imperi zaprl svoja vrata in odlični 
danski napadalci, na čelu z nji
hovim najboljšim  Dragičevičem, 
nikakor niso mogli parirati sloven
skim rokometašem. Na drugi stra
ni sta David M iklavčič in Marko 
Radelj zadevala kot za stavo in z

Turnir naključno izžrebanih 
trojk - Varpolje 2008

Športno društvo Gmajna Varpolje v sodelovanju z Drogo 
Kolinska Ljubljana, organizira tradicionalni turnir 

naključno izžrebanih trojk v odbojki na mivki,

ki bo v soboto, 6. septembra 2008, S pričetkom 

žreba Ob 13. uri v športnem parku Varpolje.

Ljubitelji »Beach Volleya«, tako v ženski kot moški 
konkurenci, se lahko prijavijo na tel. št. 051 417 740 

(Vera), vse informacije pa izvejo tudi vsak popoldan na 
igrišču. Možnost prijave tudi na samemu žrebu.

Portal Savinjsko dolino

danski Silkeborg
Š P O R T N A  D V O R A N A  M O Z I R J E

Trimo premočan za
izdatno pomočjo soigralcev poved
la Trimo do zmage. Končni rezultat 
je bil 31 proti 23, kar kaže na dobro 
igro Trebanjcev, tako v napadu, 
kakor v obrambi. Trener Marko Šib
ila je bil s svojimi varovanci po tek
mi zadovoljen, dejal pa je, da bo 
potrebno opraviti izdatno analizo 
tekm e, po iska ti napake in jih  
odpraviti.

Benjamin Kanjir

Igralci rokometnega kluba Trimo 
Trebnje so s hitrimi akcijami 
Dancem prekrižali načrte
(fo to : B e n ja m in  K an jir)

KDO JE P R I D E L A L  » N A J «  P A R A D I Ž N I K ?

Akcija zaključena, 

zmagovalca dva
V uredništvu Savinjskih novic smo 

ta teden ustanovili strokovno komis
ijo, k ije  pod nadzorom zunanjih in 
notranjih sodelavcev preučila fo
tografije paradižnikov, ki ste nam jih 
poslali drage bralke, dragi bralci.

V kategoriji najtežji paradižnik je 
bila odločitev lahka, nedvoumna in 
hitra. Ker je bil kilogram in 40 gram-

jti komisija seje  morala še odločiti, 
kdo bo dobil nagrado za drugo kate
gorijo. Po skrbnem  pregledu fo-

ov težak paradižnik Ane Poprask iz 
Gave pri Šmartnem ob Paki po
preverjeni dokumentaciji prvak vtej 
kategoriji, se lahko Ana oglasi v ure
dništvu, kjer bo dobila majčko Sa
vinjskih novic.

Delo s tem še ni bilo končano, ka-

tog ra fij, točkovanju  in tekm i 
paradižnikov na izločanje manj za
nimivih smo dobili rezultat. Naziv 
najbolj nenavaden paradižnik si je 
prislužil paradižnik s podaljškom 
Sedelšakovih s Primoža pri Ljub
nem ob Savinji. Majčka Savinjskih 
novic je vaša. Čestitamo!

Ker v uredništvo pošilja te  tudi 
druge nenavadno oblikovane polj
ščine in vrtnine, bomo z objavo teh 
nadaljevali v prihodnji številki.

Uredništvo

Š po r t , Ljudje in  dogodki

PRIJAVNINE NI.
Vabljeni!!!



P A R A O L I M P I J S K E  I GRE P E K I N G  2 0 0 8

Tiršek ostal doma
Na prizoriščih nedavno končanih olimpijskih 

iger v Pekingu se jutri pričenjajo paraolimpi- 
jske igre (POI). Slovenske barve bo zastopalo 
trideset športnikov invalidov, med njimi pa žal 
ni strelca Nanija Tirška iz Gornjega Grada, ki 
je bil izbran za prvo rezervo.

V obrazložitvi trenerke, zakaj že prvotno ni bil 
izbran na eno od dveh dodeljenih kvotnih mest, 
je dobil odgovor, da je sicer po vseh matematičnih 
izračunih najboljši strelec med invalidi v Sloveni
ji, tako po rezultatih na tekmovanjih, pripravah in 
obremenitvenih testih, kot glede kondicijske ter 
psihofizične pripravljenosti. Vendar je žal še pre
malo časa v reprezentanci in da imajo dolgoletni 
člani prednost. Po zanj pričakovanem razpletu 
mednarodni paraolimpijski komite kasneje tudi ni 
odobril prošnje reprezentance po dodatnem tek
movalnem mestu v strelstvu, zato bosta v tej pa
nogi nastopila le dva slovenska tekmovalca.

Razočaranje je bilo precejšnje. Nastop na olimp
ijadi je  namreč življenjski cilj vsakega športnika, 
glede na dosedanje rezultate pa je bila paraolimp- 
ijska kolajna Tiršku skoraj na dosegu roke. Z 
odlično formo se je  čutil zmožnega kosati z na
jboljšim i na svetu.

»Glede na to, kaj se dogaja, sem prepričan, da 
nisem edini na svetu, kije bil prikrajšan za olimp
ijski nastop, je pa velika škoda, da se politika 
vmešava tudi v šport. Nikomur nisem nevoščljiv 
udeležbe na POI in jo  privoščim vsakomur, am-

Nani Tiršek se 
trenutno še odloča o 
nadaljevanju svoje 
športne kariere
(fo to : ID )

pak ob vsakem osvojenem dobrem mestu ali 
kolajni bi jaz mogoče imel še kakšen procent več
jo možnost, dajo  osvojim, glede na to, da sem s 
svojimi nastopi dokazoval, da sem korak pred 
sotekmovalci.« Nad dejstvom, da Nani ostaja 
dom aje  osupel tudi Tirškov najboljši prijatelj med 
strelci, nosilec zlate paraolimpijske kolajne v At
enah, Novozelandec Michael Johnson.

Glede na razplet dogodkov Tiršek dvomi osmisel- 
nosti časa in truda, ki ju je vlagal za doseganje do
brih rezultatov, kar na koncu sploh ni igralo ključne 
vloge, zato se trenutno še odloča o nadaljevanju 
kariere. »Sem pa resnično presenečen nad podpo
ro, ki sem je deležen z vseh strani. Vidim, da za mano 
stoji 99,9 odstotka Slovenije in sto odstotkov sveta, 
zato se obenem zahvaljujem vsem, ki mi izkazujejo 
takšno vzpodbudo,« pravi Tiršek, ki razmišlja tudi o 
samostojni športni poti'. Za nadaljevanje kariere nam
erava reprezentanci postaviti določene pogoje, pod 
katerimi bo pod njenim okriljem ostal samo z izbiro 
svojega trenerja in bodo doseženi rezultati dejansko 
merilo uspešnosti.

ID

Tilenu
za  2. rojstni d a n

Želita vse najboljše

A ta in M am a

Članice in člani najvišje uvrščenih ekip so prejeli zaslužena priznanja (foto: Franjo P ukart)

Rezultati rednega dela:
Ženske: 1. Pume, 2. White Rabbit-Zajčice, 3. 
FR-šlus
Moški: T D.T., 2. Drinkers, 3. Bar Grabenček- 
White Rabbit
Mešano: 1. Kovi, 2. Turistična kmetija Bukovje, 
3. Poljski aktivisti

Finalni play off:
Ženske: 1. Pume, 2. White Rabbit-Zajčice, 3. 
FR-šlus
Moški: 1. Bar Grabenček-White Rabbit, 2. Tu
ristična kmetija Bukovje, 3. D.T.
Mešano: 1. Kovi, 2. Poljski aktivisti, 3. Podvrh

Z G O R N J E S A V I N J S K A  LI GA O D B O J K E  NA M I V K I  • VARPOLJE 2 0 0 8

Uspešen zaključek tretje ligaške sezone
Nedeljski popoldnevi v mesecu juliju in avgus

tu so bili na igriščih pokritih z mivko v športnem 
parku Varpolje rezervirani za zgornjesavinjsko 
ligo beach volleya. Te se je  v letošnji sezoni 
udeležilo kar dvaindvajset ekip v moški, ženski 
in mešani sestavi, ki so se po rednem delu in 
sistemu vsak z vsakim, na koncu pomerile še

v finalnem play offu.
Tako v rednem delu kotfinalnih obračunih so pri 

ženskih parih slavile mozirske Pume, pri mešanih 
zasedbah seje najbolje odrezala domača ekipa 
Kovi, pri moških dvojicah je po rednem delu 
zmagala ekipa D.T., v zaključnem delu pa sta bili 
od nje boljši ekipi Bar Grabenček-White Rabbit in

Turistična kmetija Bukovje. Športno društvo Gma
jna Varpolje je še enkrat več poskrbelo za dobro 
organizacijo in predvsem za dobro počutje vseh 
nastopajočih. Najboljši med njimi so na koncu 
prejeli zaslužena priznanja, vsak udeleženec pa 
je od organizatorja prejel še simbolično majico.

Franjo Pukart



K O Š A R K A R S K I  KLUB NAZARJE

Ze ta teden začetek osme sezone
POKALNA TEKMA

Po dveh mesecih poletnega pre
daha se bo stekmo članov za pokal 
Spar začela osma tekmovalna se
zona za Košarkarski klub Nazarje. V 
petek, 5. septembra, ob 20. uri se 
bodo Nazarčani v nazorski športni 
dvorani pomerili s KK Mavrica Kam
nik. Ker povratne tekme ni, domačin 
pa je zaradi slabše uvrstilve v minu
li sezoni KK Nazarje, lahko pričaku
jemo borbeno srečanje.

O rezultatu je na začetku sezone 
težko ugibati, bo pa prav gotovo 
zanim ivo pogledati, kako se bo 
predstavila občutno pom lajena 
domača ekipa. Za pokušino samo 
nekaj imen, za katera se kaj lahko 
zgodi, da jim  bo trener Marko Finkšt 
izkazal zaupanje že na tej tekmi. Na 
primer 17-letna Primož Bitenc in 
Miha Gostečnik ter 16-letni Sergij 
Potočnik, ki so se za to sezono za
čeli pripravljati skupaj s člani. Zma
govalca te tekme čaka čez 14 dni 
zmagovalec dvoboja med Ježico in 
Bistrico. Takrat bo o boljšem odločal 
skupni rezultat dveh tekem.

TURNIR OB OBČINSKEM 
PRAZNIKU

V soboto, 13. septembra, bo koša
rkarski klub v domači športni dvora
ni organiziral celodnevni turn ir v 
počastitev praznika občine Nazarje. 
Poleg dom ačih dveh ekip bosta 
sodelovala še KK Odžak iz Bosne in 
KK Mavrica Kamnik, h katerima so bili 
letos v maju in juniju na njihove pr- 
ireditve povabljeni nazorski košarkar
ji in bodo z vrnitvijo povabila posku

Udeleženci kampa v Strunjanu menijo, da bi bilo lepo, če bi se kamp 
naslednje leto ponovil.

šali utrditi prijateljske in predvsem 
športne vezi. Druga domača ekipa 
bo sestavljena iz zgornjesavinjskih 
košarkarjev, ki igrajo v drugih klubih 
in bivših igralcev KK Nazarje, ki so 
kariero že zaključili. Selektor bo Peter 
Goltnik iz Mozirja, prvi košarkar 
Zgornje Savinjske doline, kije igral v 
kakšni prvoligaški slovenski ekipi.

Ljubiteljem košarke je gotovo zna
no, da je  članska ekipa KK Nazarje 
za sezono 2 00 8 /09  izpadla iz 2. v 
3. SKL. Le-ta je sestavljena iz treh 
skupin s po desetimi ekipami, nas
protniki KK Nazarje pa bodo vskupi- 
ni Center: Utrip Trzin, Gorenja vas, 
Vrani Vransko, Šenčur CPKR mladi, 
Krvavec Meteor, Kranjska Gora, Žiri, 
Druga pomoč in Ivančna Gorica.

Prvenstvo se začne 18. oktobra.
MLAJŠE KATEGORIJE

- Avgusta je prvikrat, bolj kot ne 
poskusno zaživel petdnevni koša
rkarski kamp v Strunjanu. Vseh se
dem udeležencev seje vrnilo zado
voljnih, ravno tako pa vaditelja, oba 
študenta Fakultete za šport in igral
ca KK Nazarje, David Zadravec in

Marko Janko. Vse stroške so pokrili 
udeleženci sami.

- Podmladek bo s svojim prven
stvom začel že en mesec prej in 
sicer najprej mlajši pionirji do 12 let, 
ki imajo prvo tekmo s Koroško 20. 
septembra. Nato pa bodo po dve 
tekmi odigrali še z Zagorjem in Kr
škim. Pionirji do 14 letbodo 21. sep
tembra začeli s tekmovanjem za 
uvrstitev od 25. do 36. mesta v 1. 
SKL, njihovi nasprotniki bodo Ele
ktra Šoštanj, KŠ Mario Primorac, 
Prebold, Mavrica Kamnik in Rogaš
ka. Oboji pionirji bodo s temi tekma
mi po že odigranem prvem delu v 
pom ladanskem  času konča li 
letošnjo sezono.

- Kadeti (do 16 let) in mladinci (do 
18 let) bodo s svojim prvenstvom ta 
mesec šele začeli. V prvem delu, ki 
se začne 27. septembra, bodo ka
deti KK Nazarje imeli naslednje nas
protnike: Prebold, Keleja, Zlatorog B, 
Vojnik in Hopsi Polzela. Mladinci pa 
s prvim delom štartajo 28. septem
bra in imajo za nasprotnike Celjske
ga viteza, Zagorje, Hopse Polzela, 
Vojnik, Konjice in Celjski KK.

Tomaž Križnik

M A R A T O N  CELJ E- LOGARSKA D O L I N A

Sobotna maratonska

preizkušnja

P O L E T N A  VEL I K A N A G R A D A  V S M U Č A R S K I H  S K O K I H

Piki solidno, ostali naši 

slabo
Po krajšem premoru zaradi olimpi

jskih iger seje karavana poletne velike 
nagradevsmučarskih skokih preseli
la v poljske Zakopane. Organizatorjem 
je uspelo izpeljati dve tekmi, na kater- 
ihje nastopila tudi čelverica slovenskih 
orlov s Primožem Piklom na čelu.

Slednji je z dvema uvrstitvama v 
finale nekako še upravičil zaupanje 
trenerja Zupana, medtem ko so os
tali popolnoma razočarali in še ve
liko dela čaka naše strokovno vod

stvo, da se stanje v ekipi oziroma 
nastala kriza izboljša. V poletnem 
Grand Prixu so ostale tako še tri 
tekme, najprej v deželi vzhajajočega 
sonca, vjaponski Hakubi, zaključek 
pa bo pripadel češkemu Liberecu. 
Ljubenski as je trenutno uvrščen na 
23. mesto v skupnem seštevku ve
like nagrade, z dobrimi predstavami 
na zadnjih tekmah pa se lahko pov
zpne še bistveno višje.

Franjo Pukart

Leto je naokrog in člani Društva maratoncev in pohodnikov Celje v 
soboto, 6. septembra, organizirajo tradicionalni 24 . supermaraton. 
Najvztrajnejše, ki bodo štartali v Celju, čaka kar 75  kilometrov dolga 
preizkušnja.

Štart bo ob 6. uri na Trgu Celjskih 
knezov pred Narodnim domom, 
ostali, teka željni, pa se lahko prik
ljučijo na vmesnih postajah, in sic
er ob 9. uri v Mozirju, v Mozirskem 
gaju, ob 10.30 uri na Ljubnem ter 
uro kasneje v Lučah. Poleg prik
ljučitve pa je možen tudi odstop, ki 
bo na dveh odstopnih postajah 
(Mozirje, Luče), kjer bodo zabele
žili čas.

Za tekmovalce bo tekom poti do
bro poskrbljeno, saj bo na celotni 
trasi 15 okrepčevalnic, kjer bodo 
lahko dobili vodo, sadje in juho. Ves 
čas bosta prisotni tudi dve zdravni
ški ekipi, na Ljubnem ob Savinji, v 
Lučah ter na cilju v Logarski dolini

bodo tekmovalcem na voljo tudi 
poklicni maserji.

Ker sobotni maraton šteje za tek
m ovanje Europa Cup, bo med 
udeleženci tudi nekaj maratoncev iz 
sosednjih držav. Najhitrejši se bodo 
udeležili svečane razglasitve rezul
tatov, ki bo ob 16. uri na cilju, pri 
penzionu Na Razpotju. Zaključek 
teka pa bo ob 18. uri.

Vsi, ki bi se radi udeležili marato
na, pa se še niste prijavili, lahko to 
storite še v soboto na štartu oziroma 
na vmesnih postajah eno uro pred 
začetkom . Ob prijav i se p lača 
startnina, vsak udeleženec pa pre
jme majico in kosilo.

Erika Jamnik



Pojasnilo glede objave o maši na Golteh

Nekaj bralcev Savinjskih novic me 
je opozorilo na objavo v mozirskem 
župnijskem  g las ilu  z naslovom  
Praznična sv. maša ob Marijinem 
vnebovzetju na Golteh? V omenjen
em prispevku nepodpisani avtor (iz 
teksta je  mogoče razbrati, da gre za 
mozirskega župnika Sandija Kore
na) piše takole:

»Kar redno vsaj prelistam Savin
jske novice, da dobim vpogled v 
sprotno dogajanje v naši dolini, se 
seznanim z raznimi uspehi ljudi po 
naši dolini, se kaj novega naučim ... 
Tako sem bil še toliko bolj presene
čen, ko sem v številki Savinjskih 
novic pred praznikom Marijinega 
vnebovzetja lahko prebral, da bo na 
praznik, 15. avgusta, maša tudi v 
kapeli na Golteh ob 11 uri. Prese
nečen zato, ker sam, čeprav župnik 
župnije, kjer kapela Jezusa Dobrega 
Pastirja stoji, o tem nisem vedel nič. 
Nekoliko bolj sem zato razumel 
množico klicev pred praznikom, ko 
so ljudje začudeno spraševali, če je 
to res.«

V nadaljevanju prispevka župnik 
pojasnjuje objektivne razloge, zara
di katerih kljub želji vod iln ih  na 
Golteh na ta dan ni bilo mogoče 
imeti maše, in nadaljuje:

»Nisem povpraševal, od kod novi
ca v Savinjskih novicah o maši na 
Golteh, tudi nisem raziskoval, če je 
bila informacija objavljena že kje 
drugje prej. V župnijskih oznanilih 
in na internetu je  objavljeno vse, kar 
se dogaja v naši župniji in zdi se mi 
prav, da, preden se kakšna infor
m acija objavi v medijih, ti mediji 
preverijo, iz katerega vira je  prišla 
in ali je resnična. Hudo mi je  nam
reč za vse tiste, ki so tej informaciji 
verjeli in na Golteh zaman čakali na 
sv. mašo, po vsej verjetnosti pa za 
ta zaplet krivili tudi Cerkev, župnika, 
k ljučarja ...«

Ker je mozirski župnik s to objavo 
vžupnijskem javnem glasilu moral
no odgovornost za napačno infor
macijo pripisal tedniku Savinjske 
novice, dolgujem njemu in vsem

ostalim bralcem naslednje pojas
nilo.

Informacija, da bo 15. avgusta 
2008 ob 11. uri maša v kapelici Do
brega pastirja -  Golte (natančno 
takoje bilo namreč zapisano), je bila 
1. avgusta 2008 objavljena v Kol
edarju prireditev Zgornje Savinjske 
doline avgust 2008, ki ga izdaja 
Zavod za turizem, kulturo, šport in 
mladino Mozirje in ga gospodinjst
va prejemajo brezplačno. V zavodu 
so naročilo za omenjeno objavo o 
maši prejeli 21 .julija 2008 ob 12.47 
uri po elektronski pošti s strani pod
jetja Golte d.o.o.

Ne pred objavo n iti po njej ni 
naročnik objave preklical izvedbe 
omenjenega dogodka, zato smo v 
uredništvu Savinjskih novic, kjer 
Koledar prireditev Zgornje Savin
jske doline smatramo kot verodos
tojen vir, Zavod za turizem, kulturo, 
šport in m ladino Mozirje pa kot 
verodostojno institucijo, informac
ijo o napovedani maši na Golteh 
vključili v rubriko Napovednik, v 
kateri obveščamo bralce o prihod
njih javnih prireditvah v Zgornji Sav
injski dolini. Množica klicev, ki jih je 
prejel mozirski župnik, samo doka
zuje, da to rubriko oziroma Savin
jske novice prebira še veliko večja 
množica ljudi.

V uredništvu zgornjesavinjskega 
časopisa se trudimo, da objavljamo 
preverjene in verodostojne informa
cije, vendarje pri današnjem tempu 
življenja in današnji količini informa
cij praktično nemogoče vsako infor
macijo posebej preverjati večkrat in 
pri večih virih. Očitno je v podobni 
situaciji tudi mozirski župnik gospod 
Sandi Koren, ki bi se morda lahko, 
še preden je Savinjskim novicam 
javno naložil odgovornost v konkret
nem primeru, pri nas pozanimal, na 
kakšen način in na čigav račun je 
sploh lahko prišlo do napačne infor
macije.

Glavni in odgovorni urednik 
Savinjskih novic 

Franci Kotnik

Naročniki Savinjskih novic 
imajo 15% POPUST  

pri objavah zahval in 
čestitk.
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Č R N A  K R O N I K A

• PILA IN JEDLA IN NIČ PLAČALA
Ljubno ob Savinji: 25. avgusta sta dva gosta, moški in ženska, v gos

tilni na Ljubnem ob Savinji naročila hrano in pijačo. Naročeno sta po
jedla in spila, nato pa odšla, ne da bi poravnala račun.

• ZEMELJSKI PLAZ ZASUL CESTO
Luče: 25. avgusta seje  nekaj metrov pred Lučami sprožil zemeljski 

plaz, k ije  zaprl regionalno cesto. Delavci cestnega podjetja so cesto 
po dobri uri uspeli očistiti in sprostiti promet v obe smeri.

• NAJDENO KOLO
Mozirje: 26. avgusta je  občan na policijsko postajo pripeljal moško 

kolo znamke rog turist. Kolo je bilo najdeno v Mozirju,

• PRIJETA LAKOTNIKA
Ljubno ob Savinji: 27. avgusta je dežurni policist prejel obvestilo, da 

sta se na Ljubnem ob Savinji ponovno pojavila neznana moški in žen
ska, ki sta v več gostinskih lokalih naročila hrano ali pijačo, zapitka pa 
potem nista plačala. Ker so oba neznanca venem od lokalov zadržali, 
so osebi policisti identificirali in zaslišali, zoper njiju pa bo podana ka
zenska ovadba.

• UKRADENO KOLO
Prihova: 27. avgusta je neznani storilec iz odklenjene drvarnice na 

Prihovi ukradel gorsko kolo. Za njim so se izgubile vse sledi.

•  ŠTIRIKOLESNIK VRNJEN LASTNIKU
Radmirje: 27. avgusta je bil v Radmirju ob cesti opažen zapuščen 

štirikolesnik. Policijska patru lja je  na kraju ugotovila, da gre za 
ukraden štirikolesnik last občana iz Juvanja. Štirikolesnik je  bil vr
njen lastniku.

• POZABILA DENAR NA BANKOMATU
Mozirje: 28. avgusta je občanka po dvigu gotovine na bankomatu 

Banke Celje v Mozirju pozabila dvignjeno vsoto v reži bankomata. Ko 
se je vrnila, denarja tam ni bilo več. Za storilcem kaznivega dejanja 
policija že poizveduje.

•  PRESTAVLJALI AVTOMOBILE
Mozirje: 29. avgusta so mladostniki pred večstanovanjsko stavbo na 

Brdcah prestavili nekaj osebnih vozil. Policija je  na kraju ugotovila, da 
so mladostniki na roke prestavili tri osebna vozila, vendar jih pri tem 
niso poškodovali.

• PRODANO, KUPLJENO, UKRADENO
Nazarje: 29. avgusta je neznana ženska v Nazarjah prodajala med. 

Oškodovanka je med plačala, prodajalka pa je ob odhodu vzela deset 
evrov in plačani med.

• ZNANI RAZGRAJAČ RAZBIJAL INVENTAR V GOSTILNI
Okonina: 29. avgusta je v gostilni v Okonini znana oseba razgrajala 

in razbijala inventar. Ob prihodu policijeje razgrajač gostilno že zapustil, 
a je bil v Okonini izsleden. Izdan mu je bil plačilni nalog zaradi kršitve 
javnega reda in miru.

i
Dobnik Franc & Jani, s.p., Topolšica I04c, 3326 Topolšica
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Matična kronika za mesec 
avgust 2008

ROJSTVA:
Rodilo seje devet dečkov in pet deklic.
POROKE:
Jernej Dreviz Lokovice in Helena Marolt iz Mozirja Matjaž Rakun z Ljub

nega ob Savinji in Željana Plesnik iz Ljubljane, Klemen Geršak in Saša 
Skarza iz Ljubljane, Matjaž Klinc iz Mislinje in Petra Atelšek iz Dol-Suhe, 
Primož Gašperšič iz Ljubljane in Mojca Klopčič iz Moravč, Jurij Jaš in An
dreja Barbara Žalodec iz Ljubljane, Jure Miser in Natalija Šketa iz Kamenč, 
Luka Pintar z Ljubnega ob Savinji in Mojca Majcen iz Ljubljane, Matjaž 
Golc in Vidma in Ranka Rapaič iz Maribora, Tone Prislan iz Dol-Suhe in 
Ana Beguš iz Ljubljane, Aleš Weiss izšmartnega ob Dreti in Brigita Ročnik 
iz Nazarij, Matej Zagrušovcem iz Dobrne in Suzana Jakončič iz Maribo
ra, Damjan Šubic in Mateja Gorenc iz Hrastnika.

SMRTI:
Frančiška Atelšek iz Mozirja, Ivana Podrižnik z Lepe Njive, Genovefa 

Žehel iz Pustega Polja.

Bolezen in trpljenje si prestala, 
v grobu zdaj boš mirno spala, 
odšla si tja, kjer ni gorja, 
kjer upanja ti večno da.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi žene, mame in babice

Genovefe ŽEHEL
iz Pustega Polja 

(2.1.1936 -  24.8.2008)

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki so nam v težkih trenutkih stali ob stra
ni. Zahvaljujemo se sorodnikom, vaščanom, gasilskemu društvu Gori
ca ob Dreti, praporščakom, gospe Ani Škotnik za žalni govor, pevcem, 
župniku Ferdinandu Luknarju in diakonu Čeplaku za opravljen verski 
obred.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti, darovali cvetje, sveče in 
za svete maše.

Žalujoči; mož Franc, hčerka Sonja z družino, 
hčerka Zdenka z družino in hčerka Majda z družino

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

Telefon: 7000-640

Ni smrt tisto, kar nas loči 
in življenje ni, kar druži nas.
So vezi močnejše.
Brezpomena zanje 
so razdalje, kraj in čas.

(Mila Kačič)

ZAHVALA

Ob boleči izgubi naše mame

Ivanke PODRIŽNIK
z Lepe Njive 

(3 0 .7 .1 9 2 3 -2 2 .8 .2 0 0 8 )

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste nam ob tej boleči izgubi sočutno 
stali ob strani in jo pospremili na zadnji poti.
Hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izraženo 
podporo ter besede tolažbe ob slovesu naše mame.
Hvala župniku za lep obred. Hvala tudi pevcem, govorniku, praporšča
kom, pogrebni službi Morana in vsem, ki ste kakorkoli pomagali v teh 
težkih trenutkih.

Vsi njeni

^ o G * E B N E  S T O R i t ^

Tel.: 03/700-14-85, Gsm: 041/613-269

R O P O T A R  I v a n  s . p .  ŠEMPETER v Savinjski d o lin i



Z a ka j se  m i vedno, ko  sp im  tu, san ja  o m leku?

S a m  n e  n a jd e

Kupec se razgleduje v novi 
prodajalni Sam v Nazarjah. 
Ker iskanega očitno ne najde, 
k njemu pristopi prodajalka in 
ga vljudno vpraša: “Želite, 
prosim?”

“Iščem spodnje perilo.”
“Ampak, gospod, tukaj pro

dajamo stvari za ljudi, ki ob
navljajo in gradijo hiše...”

“Pa saj jaz ravno zdaj obna
vljam hišo...”

f io  p o te h  o p o m in a
Možakar v letih je pozabil, 

po kaj je prišel v trgovino. “Ne 
vem, kaj bi kupil...” reče.

Trgovka, ki ga sliši, mu pos
kuša pomagati: “Ste pozabili 
listek s potrebščinami, ki vam 
ga je napisala žena, doma?”

“Ne vem. Najbrž sem poza
bil tudi to.”

“Kaj pa, če ste že bili tu in je 
tale poln voziček, ki je tu že od 
jutra, vaš?”

“Mogoče pa res, saj je tudi 
listek z ženino pisavo zraven. 
Hm, tukaj na koncu piše: - In 
ne pozabi vsega pripeljati do
mov.”

S p o m in  je  v č a s ih  le k o t 
fr fo t h itro  le teč e  ja te  ptic .

f io to m c c  r o c k e r jc o
Fant pride v trgovino z ob

lačili za mlade in hoče vrniti ja
kno. Jakna je grde črnorjavo- 
rdeče barve, nacefrana in po- 
šita z raznimi nič kaj očem 
prijetnimi simboli. Skratka, ja
kna je na izgled takšna, da si 
je običajen človek ne bi upal 
niti povohati, kaj šele obleči.

“Žakaj pa jo hočeš zamen
jati?” ga vpraša prodajalka.

“Mojim staršem je všeč.”
B le n d a  Tavrl

Žena je zadovoljna, ker ima 
moža spet ob sebi: “V mlado
sti si bil stalno ob meni zaradi 
ljubezni, na stara leta pa spet, 
ker imaš išias.”

Gornjegrajec telefonira v 
župnišče: “Dobro jutro, gos
pod župnik, žena je danes bo
lna in ne more k maši pa jo za
nima, o čem boste govorili pri 
pridigi.”

“Zakaj pa ne pridete vi k 
maši? Danes bom govoril o 
prešuštvu.”

“O, veste, gospod župnik, 
ne bi imelo smisla. Ko bi me to 
moralo zanimati, nisem hotel 
o tem nič slišati, danes na sta
ra leta pa nimam več razloga, 
da bi.”

O b o e o tU o
Bralcu, ki nas je opozoril, 

da štorklje ne nosijo otroke, 
sploh pa ne na Ljubnem ob 
Savinji, sporočamo, da je 
danes pri tem razvoju medi
cine že vse mogoče.

U re d n iš tv o  
Z a d re č k ih  n o v ic

- N e m ore m  verjeti, da  je  
p o le tje  že  p r i k ra ju !

- Ja, kam  je  še l ves dop us t?

Cvetke fa

MEDOBČINSKI POSVET
Ivan Suhoveršnik, mozirski župan (desno): »Vinko, kdaj boste pa vi 

začeli z obnovo rečiškega trga?«
Vinko Jeraj, rečiški župan: »Bomo najprej počakali, da bodo šli de

lavci, ki ste jih vi najeli, v penzijo, da bo potem pri naš šlo delo hitreje 
od rok.«

ZA ZDRAVJE JE POSKRBLJENO
Jožef Jelen, svetnik občine Mozirje: »Gospa Zofija, kar brez strahu 

lahko greva v mozirsko športno dvorano. Domači športniki so jo že 
večkrat preizkusili in garantiram, da omet ne odpada. Lahko sva pa 
tudi brez skrbi, da ne bova obtičala v dvigalu.«

Zofija Mazej Kukovič, ministrica za zdravje: »Ali je tako brezhibno?«
Jelen: »Ne, nimamo ga.«

ŠUBIDUBIDUB MARIČKA
Robert Gofer, harmonikarski virtuoz: »Večkrat me vprašajo, kako 

seje izšlo s tisto navihano Štajerko Maričko, o kateri poje pesem. Zelo 
dobro seje  poročila. Mož ji pere perilo, umiva posodo, okna, tla, po
hištvo. Kaj pa ona? Ona se umiva sama in si pod tušem prepeva šubi 
dubi dub.«



K r i ž a n k a , O g l a s i  )

I------ ---------------- -— r -----------------------------------------------------------------------------------1--------
SESTAVIL

PEP S

ZELO
SUH

ČLO VEK
(EKSPR.)

TIRAN,
NASILEN
VLADAR

MUSLIM ANS
KI

POSTNI
M ESEC

B U LA  IZ 
M AŠČ EV JA , 

TOLŠĆNI 
TUMOR

SLOVENSKA
TISKOVNA
AGENCIJA

HRVAŠKI
PETRO L

EN KE
KARIN

TEMELJNA
LISTINA
DRŽAVE

SLOVENSKI
NOVINAR-
RO BERT

KO
RIŽEVO
ŽG A N JE

G O R O V JE
V

SAUDSKI
ARABIJI

NENO RM AL
NO

D ELO VAN JE
ST R O JA

T ISKARSKO
OPRAVILO

LEBLANCOV
JUNAK
(LUPIN)

TEMELJNI
STAVEK,

Ž IVLJENSKO
PRAVILO

ZIMSKO
VOZILO,
SAN KE

&
MORSKI

PO LŽ

MATERIJA,
SNOV

(KNJIŽ.)

HLADNO
OROŽJE,

MeČ

ŠVEDSKI
PISATELJ

(HANSSON)

LETOVIŠKI 
K R A J PRI 

DUBROVNI
KU

PRITOK 
SAVE V 

MEDVODAH
NEŽEN
STIK

TELES

N ARO DNJAŠ. 
ST R AN KA  
V  RUSIJI 

LETA 
1 9 0 2

PLAT,
TUDI
DEL

KNJIGE

POGAN ,
VELIKAN

KRAJ. KJER 
LOVEC ČAKA 

DIVJAD
SLOVENSKI

ZGODOVINAR-
ALOJZIJ

GRŠKI 
MITOLOŠKI letalec. ..

SLO VE N SKA
O PER N A
PEV KA -
IRENA

MOŠKI. KI 
SE SPOLNO 

SAMOZADOVOLJ.

SMUČI
(NORD.)

LUCILIO
VANINI

ITALIJANSKA
PLEMIŠKA
DRUŽINA

ANGLEŠKA
PLOŠČINSKA

MERA

TONE
SVETINA

ZLATA
OGNJANOVIČ

VODNO
VOZILO,
SKUTER

SKUTI 
PODO BNA 

SNOV, 
D O BLJEN A  
IZ SIROTKE

VOJVODINSKO
M ADŽARSKI

PESNIK-
KAR O LY

IVAN
KOVAČIČ

SLOVENSKI
BALETNI

P LESALEC ,
KO REO G R AF-

IKO

m m
Portal Saviojska dolina m m

M IN I S L O V A R Č E K :

LIPOM- bula iz  m aščevja, to lščn i tum or 
MAKSIMA- tem eljni stavek, živ ljensko  opravilo 
ŽDELO- kraj, kjer lovec čaka divjad 
ESERI- narodnjaška stranka v  Rusiji leta 1902

A  T R Y O U T  A
e k ip e  a m e r iš k e g a  n o g o m e t a

G O L D  D IG G E R S  j
K JE : n o g o m e tn o  ig r iš č e  na R eč ic i ob  S av in ji 
K D A J: 20. s e p te m b e r 2008 , ob  14. uri
IN FO : 0 4 1 /8 56 -251  (G re g a  P o d b re g a r) |
Vse, ki bi se radi preizkusili v ameriškem nogometu, ekipa Gold Diggers |  
vljudno vabi na svoj prvi preizkus oziroma "tryout” .
Tam boste lahko pobliže spoznali člane ekipe in ameriški nogomet. ,
S sabo imejte športno opremo, po možnosti tudi kopačke, za sproščeno ? 
vzdušje pa bodo poskrbeli člani kluba.

Vljudno vabljeni, ekipa GOLD DIGGERS



Napovednik dogodkov

•  Petek (5. september), ob 19.00. Galerija Štekl Gornji Grad
Odprtje razstave slik Blanke Sajnkar__________________

•  Petek (5. september), ob 20.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje : KK Mavrica Kamnik (člani)

•  Sobota (6. september), ob 6.00. Celje
Start 24. maratonskega pohoda Celje-Logarska dolina

•  Sobota (6. september), ob 12.00. Nazarje
Otvoritev trgovine SAM______________________________

•  Sobota (6. september), ob 18.00. Športno igrišče Nazarje
Turnir ulične košarke (trojke)________________________

•  Sobota in nedelja (6. in 7. september). Alpski vrt na Golteb
Gobarski dnevi na Golteh____________________________

•  Nedelja (7. september), ob 9.30. Start in cilj na Račneku
Trim kolesarjenje __________ ______ ______

•  Nedelja (7. september), ob 13.00. Šmartno ob Dreti, Račnek
Športno in družabno srečanje občanov________________

•  Nedelja (7. september), ob 16.00. Blate pri Rečici ob Savinji
Promocija zgoščenke Suške bande____________________

•  Ponedeljek (8. september), ob 16.30. CSU Nazarje
Učenje desetprstnega slepega tipkanja________________

•  Torek (9. september), ob 16.30. CSU Nazarje
Čajanka v angleškem jeziku__________________________

•  Sreda (10. september), ob 9.00. CSU Nazarje
Spoznavanje držav sveta s pomočjo interneta___________

•  Četrtek (11. september), ob 16.00. CSU Nazarje in dom kulture Nazarje
Družabne namizne igre za vse starosti________________

ŽIVALI -  PRODAM
Prodam telice simentalke in limuzin, težke 
220 kg; gsm 041/277-019.
Prodam bikca limuzin, težkega okrog 120 kg; 
tel. 583-52-73.
Prodam jagnjiče za nadaljnjo rejo ali zakol, 
cena 50 eur; gsm 041/284-741.
Prodam 1 teden starega telička; gsm 041/ 
324-438.
Kupim teden dni starega bikca, mesni tip; 
gsm 031/676-833.
Kupim kravo in telico za zakol ter bikca za 
nadaljnjo rejo (120 kg ali več); gsm 031/ 
533-745.
Podarim petelina in dve kokoši (male sorte); 
gsm 041/793-603.

DRUGO -  PRODAM
Prodam suha, metrska, cepljena drva; gsm 
031/698-055.
Prodam suha, cepljena drva -  bukev, gaber 
(klaftre); gsm 031/585-735.
Prodam 1 m3 smrekove podnice, 1 m3 hras
tove podnice, 0,2 m3 češnja colarice, ugod
no; gsm 040/512-111.
Prodam deske, debeline 50 mm -  mizarska 
kvaliteta; gsm 041/942-169.
Prodam novo električno kolo in stroj za 
pečenje odojka; gsm 041/727-861.

26

Prodam dobro rdeče vino; gsm 041/961- 
948.
Prodam hladilnik bosch, star 3 leta, višina 
156 cm; gsm 041/421-531. 
Zgornjesavinjske želodce prodam; gsm 041/ 
519-507.
Prodam cisterno za gnojevko -  creino 3.200 
I, letnik 1989, lepo ohranjena; gsm 041 /547- 
425.

DRUGO -  KUPIM
Kupim rabljeno strešno kritino bramak 650 
kom.; gsm 041/217-785.
Brzoparilnik -  alfo od 100 do 150 litrov po 
ugodni ceni kupim; gsm 041/216-481.

VOZILA -  PRODAM
Prodam vw lupo 1.0, bencin, bele barve, letnik 
2000, cena 3.100 eur; gsm 031/422-924.

NEPREMIČNINE
Na Rečici ob S. oddam oprem. gars. -  29 m2, 
s 1.10.2008,125 eur/mes., predplačilo za 1 
leto; gsm 041/242-960.

OSEBNI STIKI
Želim spoznati vdovca, starega od 60 -  70 
let, dobro situiranega, iz Zg. Savinjske; gsm 
070/211-512.

MORDA STE ISKALI PRAV TO

STEKLARSTVO TAMŠE, MOZIRJE
Izdelava termopan stekla, okvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje 

stekla, suho cvetje v steklu, vse vrste zasteklitev, tesn jenje in prede
lava starih okenskih kril, fuzija taljenja stekla, www.steklarstvo- 
tamse.com; gsm 031/305-532, faks: 03/839-54-64.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje.
KMETJE, GOZDARJI

Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 
dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041/606-376.

Brleč Jakob s.p. -  Avfoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
MONTAŽA SATELITSKIH SISTEMOV - POP TV 
IN A KANAL

Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in 
KANAL A - pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh satelitskih 
sistemov. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-094.

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav 
na terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.
STEKLARSTVO BENDA 

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, izdelava namiznih 
plošč, brušenje, vrtanje, fazatiranje, ogledala, okvirjanje slik, 
montaža itd. Izdelava in montaža PVC oken, senčil, žaluzij, rolet itd. 
Tel. 03/839-45-10, Gsm 031/302-121.

BENGLAS, d.o.o., Loke 33 ,3330 Mozirje.
NEPREMIČNINSKA PISARNA V MOZIRJU VAM 
NUDI STORITVE

Posredovanje pri prodaji, nakupu in najemu, priprava pogodb 
in izvedba postopkov, cenitve in vpis nepremičnin v zemljiško 
knjigo.

BREMIS D.O.O., Posredovanje pri prometu nepremičnin, Cesta Františka Foita 2, 
Velenje, PE Mozirje, Na trgu 51, Mozirje; Gsm: 051 /307-035 ali tel.: 839-56-50. 
PRODAJA, SERVIS KOLES 

Kolesa GT in SPECIALIZED, inovativni in tehnično dovršeni znamki 
koles od 250,00 eur dalje. Na zalogi gorska, mladinska in otroška 
kolesa. Gsm 040/431-591 -  Filip.

PROCES-PDF d.o.o., Brezje 9d, Mozirje.
IZKOPI Z MINI BAGROM 

Če potrebujete izkope z mini bagrom za kanalizacijo, vodovod, 
plinovod ali urejanje dvorišč.... pokličite na gsm 041/799-314.

Mali gradbenik, Oto Artelj s.p., Ljubija 122,3330 Mozirje.
PRODAJA KOKOŠI

nesnice -  grahaste, rjave in črne ter bele piščance za zakol proda
mo. Nakup 10 kom. -  petelin brezplačno. Tel. 03/547-20-70, gsm 
041/763-800.

Kmetija Winter, Lopata 55, Celje.
KAMNOSEŠTVO PODPEČAN 

Izdelovanje nagrobnikov in okenskih polic. Šaiek 20, Velenje. Tel. 
897-03-00 ali gsm 041/652-108.

Kamnoseštvo Podpečan Valentin s.p., Šaiek 20 ,3320 Velenje.
IŠČEMO SODELAVCE

za trženje ekskluzivnih proizvodov -  prehrambena dopolnila. Delo 
redno ali honorarno. Ni prodaja od vrat do vrat. Stimulativno nagra
jevanje; gsm 0 4 0 /5 6 2 4 2 6 .

MIJA -  Marinka Piskar s.p., Špitalič 2,1221 Motnik.
MASAŽE, SOLARIJ, SAVNA 

Nudimo več vrst masaž, solarij in sprostitev v svetu savn.
V Gornjem Gradu oddajamo lepo opremljen apartma; tel. 041 /413- 

869  ali 838-11-33.
Špeh d.o.o., Attemsov trg 22,3342 Gornji Grad.

MORDA STE ISKALI PRAV TO
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O novem super-bu le v super-lativih
»Oči, kakšen avto je to super-B?« me je vprašala hčerka, ko je pred 

hišo opazila testno škodo superb iz Prodajno-servisnega centra Prap
rotnik iz Velenja. »Rebeka,« sem ji odgovoril, »ta avto ni super-B, am
pak je super-A!« Malce za šalo, veliko bolj pa zares: v kratkem zapisu s 
testne vožnje bo premalo prostora, da bi opisal vse, kar me je pri omen
jenem avtomobilu navdušilo, na kratko lahko le povzamem oceno iz 
revije Avto magazin: tehnično odličen, zelo prostoren in cenovno 
ugoden avtomobil.

Škodinim inženirjem je na 4.838 
cm dolžine uspelo združiti eleganco 
limuzine in funkcionalnost kombi- 
limuzine, pri čemer so kot prvi na 
svetu ponudili možnost dvodelnega 
odpiranja pokrova prtljažnika. Novi 
superb je lahko klasična limuzina z 
razkošno ve lik im  potniškim  
prostorom, ki je povsem ločen od 
prtljažnega prostora, z inovativnim 
in patentiranim načinom odpiranja 
pa je mogoče odpreti celotna (peta) 
vrata in tako v avto naložiti tudi večje

predmete. Zadnja klop je deljiva po 
tretjinah, prtljažnik pa ima dvojno 
dno, pod katerega je  mogoče varno 
shraniti vrednejše stvari.

Nos superba krasita smerno prila
godljiva biksenonska žarometa s 
funkcijo  AFS, kar pomeni, da se 
obračata glede na kot zasuka vola
na in hitrost vožnje, stopnja osvetl
itve pa se prilagaja različnim vre
menskim pogojem. K suverenemu 
izgledu prednjega dela vozila pripo
more tudi izbočena mreža hladilni-

Za prijetno bivalno klimo v vročih dneh in 
prihranek pri ogrevanju v mrzlih dneh!
Toplotno izolacijski fasadni sistemi! 
Pozim i topleje, 
poleti hladneje!
Na podlagi 20 letnih Izkušenj Vam bomo brezplačno svetovali pri Izbiri 
pravega fasadnega sistema (priznanih izdelovalcev materialov Roefix ali 
Baumit) pri sanacijah all novogradnjahl Le tega vam bomo po naročilu 
kvalitetno in cenovno ugodno tudi izvedli.

ZAGOTOVITE Sl
USTREZEN TOPLOTNO IZOLACIJSKI 

FASADNI SISTEM !! !

S  L E T N A  
[ G A R A N C I J A ! ]

Pokličite: (03) 705 30 57 ali (041) 642 643

S i
IZD ELAM O  VSE VRSTE FASAD, 

N O TRANJE IN  ZUNANJE STROJNE

t e 5 m o 5 g d ?
O M ETE TER  STROJNE T LA K E , G R AD IM O  

o  POSLOVNO-STAN OVANJSKE O BJEKTE!

Šešče 4 8 /a . Prebold, te l. 0 3 /7 0 5  30 57, 0 4 1 /64 2 -6 4 3 , E-mail: termo.sgd@email.si

ka, bočna linija pa je elegantno umirjena in se konča v relativno kratkem 
zadku, za katerega od zunaj nihče ne bi pričakoval tolikšne prostornosti.

Notranjosts svojo opremo prav tako presega pričakovanja, na voljo pa so 
trije paketi opreme: comfort, ambition in elegance. Že osnovni paket ponuja 
izdatno paleto elementov za udobno in zanesljivo vožnjo, vključno z elektron
skim stabilizacijskim sistemom ESP, antiblokirnim sistemom ABS, regulac
ijo vlečnega momenta motorja MSR, regulacijo zdrsa pogonskih koles ASR, 

elektronsko zaporo diferenciala EDS in hidrav
lično zavorno asistenco HBA. Delovni prostor 
voznika je »nemško« pregleden, kar pomeni, 
da so vsa stikala na logičnih mestih. Za var
nost je odlično poskrbljeno s številnimi zračn
imi vrečami, tudi s tisto, ki ščiti voznikova ko
lena.

Na voljo so trije bencinski ( 1.4 TSI, 1.8 TSI in 
3.6 FSI) in trije dizelski (1.9 TDI, 2.0 TDI in 2.0 
CRTDI) motorji v različnih kombinacijah s pet
ali šeststopenjskima ročnima ter šest- ali se- 
demstopenjskima samodejnima DSG menjal
nikoma. Pri močnejših izvedenkah je mogoče 
izbrati tudi štirikolesni pogon. Testni avto je 
imel dvolitrski 140-konjski dizelski motor s 6- 
stopenjskim samodejnim menjalnikom, kar se 
je izkazalo za odlično kombinacijo. Vožnja z 
novim superbom ni samo udobna, je pravi 
užitek, tako po avtocesti kot po zavitih vaških 
cestah. In za konec še najboljše: cenik se za
čne že pri 19.990 evrov!

Franci Kotnikwww.termosgd.com

Š p o r t  ce n te r  
PRODNIK

Juvanje 1, 3333  Ljubno ob Sav'nji 
Tel. 03 838 10 30, GSM 041 752 111

Zaposlimo natakarja 
ali natakarico.

Vse dodatne informacije 
na telefonski številki 041/752-111.

www.ortopedijaorg

ORTOPEDSKA AMBULANTA
v zdravstvenem domu Nazarje

OBRATUJE V SREDO POPOLDAN
10. septembra, 15. oktobra,

12. novembra in 17. decembra

N A R O Č A N J E  na tel.: 0 4 1 7 8 1 9 78  od ponedeljka  
do č e trtk a  m ed 16. in 18. u ra
Ordinira: Stanko OVNIČ dr.med. spec. ortoped
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V A RČU JEM
pri samu NAKUPUJEM
gradnja, obnova in nega doma

OTVORITEV trgovine
NAZARJE

Lesarska cesta 2

sobota, 6. sep tem b er ob 1 2 .0 0  uri 
www.sam.si z ansam blom  Golte
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